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Divan Kurulu Toplantı Tutanağı 

Divan Kurulunun 21 Mayıs 2025 Çarşamba günü saat 13.30’da Ali Sami Yen Spor Kompleksi 

RAMS Park Özhan Canaydın Konferans Salonu’nda yaptığı toplantının tutanağıdır. 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Saygıdeğer katılımcılar, rahmetli Özhan Canaydın Başkanımızın adını taşıyan konferans salonu 

girişindeki bankodan gelen kayıtlara göre 13.26 itibariyle oturumumuzda 110 Divan üyemiz ve 

bilgi mahiyetinde 12 kulüp üyemiz bulunmaktadır. Açılış nisabımız mevcuttur. Toplantıyı 

açıyorum. Müsaadenizle kürsüye geçiyorum. 

Değerli Divan Kurulu üyelerimiz, bizleri Galatasaray dijital platformlarından takip eden 

üyelerimiz, değerli basın emekçileri, Galatasarayımızın sarı kırmızı renklerine gönül vermiş, 

hayatlarını armaya adamış kıymetli taraftarlarımız. Cumhuriyetimizin kurucusu ebedi 

başkomutan Gazi Mustafa Kemal Atatürk, vatan uğruna yaşamlarını yitirmiş kahraman 

şehitlerimiz, kulübümüzün kurucusu 1 numaralı üyesi Ali Sami Yen ve arkadaşları ile geçen 

toplantımızdan bu yana ebediyete intikal etmiş üyelerimiz için, sizleri saygı duruşuna davet 

ediyorum. Acı kayıplarımızı, vefat listesini yerime oturduktan sonra okuyacağım. 

 (Saygı duruşu yapıldı.) Buyurun oturabilirsiniz. Ruhları şad olsun, hepsine Allah’tan rahmet 

diliyoruz. Müsaadenizle yerime geçiyorum. 

Değerli hazirun, saygı duruşunda sizleri daha fazla ayakta bekletmemek için, vefat listesini 

burada tekrar Başkanlık masasına geçtikten sonra bir süredir icra ediyoruz. Bir farklılık olduğu 

doğru. Değerli hazirun, geçen toplantımızdan bu yana vefat eden Divan ve kulüp üyelerimizi arz 

etmek istiyorum. 

Divan üyelerimizden 5983 Hasan Yurtal Pamucak, 6240 Tanju Özenbay, 6469 Osman Deniz 

Çelebioğlu, 7245 Hikmet Serdar Türker, kulüp üyelerimizden 10155 Miraç Ruhi Erdem ve 11366 

Tahsin Melih Işık, geçtiğimiz bir aylık süre içinde hakkın rahmetine kavuşmuşlardır. Çok acı 

kayıplar, camiamıza, yakınlarına, kederli ailelerine tekrar başsağlığı diliyorum.  

Değerli hazirun, gündemimize geçmeden önce malum Mayıslar bizimdir. Vurgulamak 

istediğimiz birtakım spor, birçok şubedeki bizim Galatasarayın spor kulübü olduğunu çok iyi 

vurgulayabilecek başarılarımız var. Onlarla başlıyoruz. Bunları Divan Kurulu yazman üyemiz 

Sayın Nilüfer Sanvar okuyacak. Buyurun 

 

Divan Kurulu Yazmanı Nilüfer Sanvar 

Galatasaray sutopu takımımız, Spor Toto Süper Lig serisi ikinci maçında Enka’yı konuk etti. Final 

serisinde, 1-0 önde başlayan final serisiyle, ilk maçımızda 12-11 galip ayrılarak, seride durumu 

2-0 a getiren takımımız, final serisi ikinci maçında 15-14 kazandı. Final serisinde Enka’yı 3-0 

mağlup eden takımımız, 30’uncu şampiyonluğu elde etti. 2024-2025 erkekler sutopu lig 

namağlup şampiyonu Galatasaray. 

Galatasaray Zena Kadın Sutopu takımımız 2024-2025 kadınlar birinci lig şampiyonu oldu. 

Kadınlar birinci lig final serisi, 3’üncü maçında İzmir Büyükşehir Belediyespor ile karşılaşan 

Galatasaray Zena, mücadeleyi 11-9 kazanarak, seride durumu 3-1’e getirdi ve şampiyonluğa 

ulaştı.  
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Yüzmede, yüzmeden bahsetmek istiyorum. Yüzmede paraswimming, Turgut Aslan Yaraman’dan 

iki madalya birden, Fransa’nın başkenti Paris’te yapılan Paraswimming World serisinde 2025 

yarışında mücadele eden sporcumuz, Turgut Aslan Yaraman, erkek, genç erkekler kategorisinde, 

100 metre sırt üstü müsabakasında 1.08.47 derecesiyle ikinci, genç erkekler kategorisinde 50 

metre serbest müsabakasında ise 27.84 derecesiyle 3’üncü oldu. 

Umut Ünlü’den gümüş, Turgut Aslan Yaman’dan bronz madalya, 8 Nisan – 5 Mayıs 2025 tarihleri 

arasında Fransa’nın başkenti Paris’te düzenlenen Paraswimming World serisi müsabakasında, 

açık yaş erkekler 200 metre serbest yarışında mücadele eden sporcumuz Umut Ünlü, elde ettiği 

03.28.26 lık derecesiyle ikinci olarak gümüş madalya kazandı. Açık yaş erkekler 100 metre 

kelebek yarışında, mücadele eden sporcumuz Turgut Aslan Yaraman ise, elde ettiği 01.07.35 

derecesiyle üçüncü olarak bronz madalya kazandı.  

Judoya geçmek istiyorum. Gülkader Şentürk, Büyükler Avrupa şampiyonasında, şampiyon oldu. 

Gürcistan’ın Gori kentinde Büyükler Avrupa kupası müsabakasında mücadele eden sporcumuz 

Gülkader Şentürk, 52 kiloda şampiyon oldu. 

Özlem Yıldız, Sümeyye Kaya’dan, Avrupa Büyükler Kupasında gümüş madalya. Gürcistan’ın Gori 

kentinde Büyükler Avrupa Kupası müsabakalarında mücadele eden sporcularımız, Özlem Yıldız 

63 kiloda, Sümeyye Kaya ise 70 kiloda ikinci olma başarısını gösterdi. 

Zilan Ertem’den Gençler Avrupa Kupası bronz madalya. 3-4 Mayıs tarihleri arasında İstanbul'da 

yapılan Gençler Avrupa Kupası müsabakalarında mücadele eden sporcumuz Zilan Ertem, 48 

kiloda 3’üncü olarak bronz madalyanın sahibi oldu. 

Basketbol, engel tanımayan aslanlarımız, 2024-2025 sezonu tekerlekli sandalye basketbol, 

süper lig, EuroCup 1 şampiyonu olan ve sezonu çift kupayla tamamlayan Galatasaray Fuzul 

tekerlekli sandalye ekibimiz, gösterdikleri başarılı performansların ardından şampiyonluk 

yarışını zirvede tamamlayan sarı kırmızı ekibin bu başarısında emeği geçen başta sporcularımız 

ve teknik ekip olmak üzere, yönetimimize ve bütün Galatasaray camiasına hayırlı olmasını 

diliyoruz, iyi ki Galatasaraylıyız. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Teşekkürler. Saygıdeğer hazirun gördüğünüz gibi birçok değişik branşta başarı dolu bir sezon 

geçmiş durumda. Ben gündem dışı sözü özellikle arka planda, çünkü salonumuz müsait 

olmadığından, arkada engelsiz aslanlarımıza ait iki kupa ve değişik tişörtler en arkada 

görebiliyorsunuz. Galatasaray TV’de bir oraya zoomlarsa, ben bu konuda yüksek müsaadenizle 

sözü önceki dönem Yönetim Kurulumuzda yer alan şu anda da fahri olarak bu görevi sürdüren 

Rıza Tevfik Morova kardeşime vermek istiyorum. Kendisini bir kürsüye davet edelim. 

 

Rıza Tevfik Morova 

Sayın Divan Başkanım, Sayın Divan Yönetim Kurulu, Sayın Başkanım, Değerli Galatasaraylılar, 

kusura bakmayın saygısızlık, ceketsiz çıktım ama bu tişörtle çıkmak istedim. Bizim geçen sene 

engelsiz aslanlarımız bir hedefle yola çıktık, Sayın Başkanım ve Yönetim Kurulu üyeleri bana çok 

destek verdiler. Hedefimiz hem Türkiye, hem Avrupa şampiyonluğuydu, çünkü 2018 den beri 

herhangi bir şampiyonluğumuz yoktu. Yenilmez armada, efsane takım, Avrupa kıtalararası 

şampiyonluklar vardı ve bunu tekrar yaşatmak istedik. Ona göre bir takım kurduk. Sedat 
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hocamızla beraber bu takımı kurduk, devam ettirdik, sene başında kendisi bırakıyordu, hocam 

bir sene daha bizimle devam et, ondan sonra bırakırsın dedik. Gençleri bırakmak istedi ve 

içimizden yeni bir antrenör çıktı, önümüzdeki sene de inşallah hem oyuncumuz hem 

antrenörümüz olacak olan Fikri ile devam edeceğiz. Bunu da buradan duyurmak istedim. Çünkü 

sosyal medyada birçok yazışmalar oluyor, işte hocayı neden yolladınız, neden aldınız, neden 

bıraktınız diye. Kendi kararıydı. Onu da buradan belirtmek isterim. Bugüne kadar da verdikleri 

destekler için çok teşekkür ediyorum kendilerine. 

Şimdi biz bu takımı kurarken bir bütçe yapmıştık ve o bütçenin içinde kalarak, büyük oranda 

kalarak diyeyim. Devam ettirdik, takımı kurduk. Bize inanan bazı kurumlar ve kişiler, bize de 

destek oldular. Biliyorsunuz amatör şubelerde sponsorluk son derece zor, hatta imkânsız 

diyeyim. Ben şu anda burada hem tekerlekli sandalye, hem de diğer bütün amatör şubeleri 

yöneten arkadaşlarım adına konuşmuş gibi hissediyorum kendimi, çünkü aynı zorluğu onlar da 

çekiyorlar. Ben de yönetimdeyken çok çekmişti. Burada, biz Galatasaray bir spor kulübü, her 

zaman ben bunu vurguladım. Galatasaray bir futbol kulübü değil, bir spor kulübüyüz ve benim 

bunu diğer bazı rakiplerimizin üstüne basarak, vurgulayarak yaptıkları algılara karşı, çok büyük 

hassasiyetim vardı. Fakat bazı dönemler olur, geride kalırsınız, bazı dönemler olur, ileri 

geçersiniz, bu bir müsabakadır. Onun için bu algıyı da kırmak için bu sene, bütün diğer 

arkadaşlarımla, diğer branşlarla beraber çok ciddi hazırlandık ve demin de zaten açıkladıkları 

gibi, tekerlekli sandalye hem Türkiye, hem Avrupa şampiyonu oldu. Sutopunda Türkiye 

şampiyonluklarını devam ettirdik. Basketbolda, voleybolda belirli yerlere geldik. İyi sonuçlar 

aldık, kötü de sonuçlar aldık ama genel olarak iyi sonuçlar aldık. Bizim 17, 18 tane branşımız var 

ve gerçek bir spor kulübünün nasıl olması gerektiğini, nasıl işlemesi gerektiğini sanırım bu sene 

bütün hem Türkiye, hem dünyaya göstermiş olduk. Tabii ki en büyük takip edilen, başarısı en 

fazla desteklenen futbol, çünkü o bir kulübün yaşaması için gerekli olan bütün kaynaklar oraya 

aktarılıyor ve oradan da diğer taraflara geliyor, onun için en büyük destek her zaman futbol 

oluyor, onun da farkındayız ama onun yanında, futbolu yöneten arkadaşlarımız harika bir iş 

çıkardılar. Hakikaten müthiş bir başarı ve tahmin ediyorum önümüzdeki 10, 15 yıl hiç kimse bizi 

yakalayamayacak bu konuda. İnşallah.  

Yani 10, 15 yıl şampiyon oluruz anlamına demiyorum. Yani aradaki fark o kadar büyük ki, yani 

buna istatistiksel olarak baktığınız zaman yakalanması mümkün olmayan bir şey. Efendim. Ya o 

başka, zaten hedef her zaman Galatasarayda her zaman hedef şampiyonluk. Ama şampiyonluk 

sözü vermek, tabii ki hiçbir zaman doğru değil. Her türlü şey olabiliyor. Biz geçen sene de 

tekerlekli baskette şampiyonluğu son bir basketle kaçırdık. Olabiliyor, atamayabiliyorlar. Şimdi 

ben burada bir konuya değinmek istedim. Onun için bugün Sayın Divan Başkanından rica ettim, 

çıkayım diye. Şimdi arkada bizim hem Türkiye kupamız var, hem Avrupa kupamız var bir de 3 

tane tişörtümüz var. Bir tane Türkiye şampiyonası tişörtü, bir tane Avrupa şampiyonası tişörtü, 

bir de benim giydiğim bu takımda senden bir parça var. Şimdi bunu ne zaman yaptık? Belki 

hatırlarsınız bundan yaklaşık ben yönetimdeyken, 1,5 sene evvel, biz paralimpik spor 

akademileri programı sunmuştuk. Sayın Başkanla beraber o zaman bu tişörtleri yaptırmıştık. Bu 

takımda senden bir parça var. Çünkü Galatasaray Kulübünün Galatasaray camiasının taraftarları, 

üyeleri, kulübün sadece futbol değil, bütün branşlarıyla ilgili ve destekçi olmalılar diye 

düşünüyoruz. Biz bunu tekerlekli sandalye ile başlattık. Bunları o zamanlar belki yanlış 
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anlaşılmıştır, bu arkadaşlar, bedensel engelli aman onlara bir sosyal yardım olsun, şu olsun, bu 

olsun diye, fakat inanın bana, onların içine girip de beraber vakit geçirdiğiniz zaman, onların 

hiçbir şekilde engelli olduğunu hissetmiyorsunuz, hatta acaba ben mi engelliyim diye kendi 

kendinize bakıyorsunuz. O, o, sağ ol. Onların bu sporu yaparken, bu oyunu oynarken, yaptıkları 

hareketler, mücadeleleri, yani normal koşan bir insan, bunu hakikaten zor yapar ve ben buna 

hayran kaldım ve onların çok daha iyi yerlere gelmesi için uğraşmaya devam etmeye karar 

verdim. Sağ olsun, yönetimimiz de bana destek verdi. Bu sene de inşallah desteklerini devam 

ettirirlerse, bu sene de daha büyük başarılar elde etmek istiyoruz. Daha büyük başarı nedir? 

Türkiye şampiyonluğu tamam, Avrupa şampiyonluğu zaten tamam. Şimdi biz bir süper kupa 

olsun diye uluslararası federasyona başvurduk, dedik ki bir süper kupa yapalım, onda da zaten 

biz otomatikman başka bir takımla oynayacağız. Süper kupayı da alalım. Önümüzdeki hedefimiz 

bu. Onu da başarırsak, artık zaten dünyanın bugüne kadar kurulduğundan beri 20 sene geçti, 

20’nci senesiyle beraber, yaklaşık 23 tane kupamız var. 4 tane kıtalararası, 8 tane Avrupa kupası, 

11 tane de Türkiye kupası var. Kıtalararası kupayı biz 4 sene aldık. Ondan sonra kaldırdılar. Çünkü 

dediler ki, habire Galatasaray kazanıyor. Ayıp oluyor dediler. Vaktiyle kaldırdılar. Onun için 

yapacak bir şey, belki tekrar koyarlar, bilmiyorum. Doğru, Türkiye'de onu da kaldıracaklar doğru. 

Onun için benim son uzatmayayım fazla, bütün taraftarlar, üyelerden ricam, şimdi sponsor 

bulmak çok zor. Kesinlikle sizlerden sponsorluk istemiyorum, sadece Galatasarayı 

desteklediğiniz sürece, bir tane tişört alsanız, bir tane anahtarlık alsanız, yani hep futbol forması, 

onu zaten alıyorsunuz, onun yanında yani böyle ufak tefek bir şeyler alsanız, damlaya damlaya 

göl olur demişler, o da bir destek olur, yani şey bir destek olur, maddi bir destek olmasa bile, 

manevi. Ha insanlar der ki, bu oyuncular der ki, yaa, bizi destekliyor, bizi takip eden insanlar var. 

Bizim maçlarımızı önümüzdeki sene inşallah daha iyi bir salonda oynayacağız. Ulaşılması bu sene 

çok zordu. Başakşehir’de oynadık. Gelecek eğer becerebilirsek, Ahmet Cömert’te oynamayı 

planlıyoruz. Eğer bize verirlerse salonu, ne bileyim oraya arada bir müsait olduğunuz zaman, 

maç izlemeye gelebilirseniz, maç saatleri hep öğlenleri oluyor genelde, çok makbule geçer. Bir 

tek Galatasaray-Fener maçlarına değil ama diğer maçlara da seyirci gelirse, bu çocuklar 

hakikaten coşuyorlar, onlara karşı da çok güzel bir motivasyon olur. Benim değerli 

Galatasaraylılardan çok büyük bir camiayız, dileğim, ricam bize destek verin, sadece bu aman ne 

güzel alkışlayalım, şampiyon oldunuz, hadi aslanım koş demekle olmuyor, onu zaten 

söylüyorsunuz her şeyde ama birazcık da bunu hissettirin, daha fazla, yani fiziksel olarak 

hissettirirseniz, çok mutlu olacağız. Bütün branşlar için söylüyorum bunu. Herkes çok mutlu 

olacak. Çok teşekkür ediyorum, beni dinlediniz, sağ olun, var olun, çok teşekkürler. Sağ olun. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Rıza Tevfik Morova önceki dönem yöneticimiz ve şu anda engelsiz aslanların şube sorumlusu. 

Bu derli toplu sunum ve destek çağrısı için kendisine hassaten teşekkür ederim. 

Şimdi değerli hazirun, gündemi okutuyorum. Sayın Ali Tüzmen Divan Kurulu yazman üyemiz. 

Buyurun. 

 

Divan Kurulu Yazmanı Ali Tüzmen 

Divan Kurulu, gündem: 
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1. Nisan ayına ait toplantı tutanağının takdimi ve oya sunulması. 

2. Divan Başkanlığına gelen evrakın okunması.  

3. Tüzüğümüzün 87/14 maddesi uyarınca, kulüp ve bağlı ortaklıklarına ait 28 Şubat 2025 

itibariyle düzenlenmiş, özet, 9 aylık konsolide, mali, yönetsel sportif raporun Yönetim 

Kurulu tarafından sunulması. 

4. Tüzüğümüzün 96/8 maddesi uyarınca, 28 Şubat 2025 tarihi itibariyle düzenlenen özet 9 

aylık konsolide, mali, yönetsel sportif raporla ilgili Denetim Kurulunun tespit ve 

incelemelerinin sunulması. 

5. Gündemin 3 üncü maddesinde sunulan rapor ve 4 üncü maddesindeki Denetim Kurulu 

tespit ve incelemeleriyle ilgili genel görüşme. 

6. Kulübümüzü ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında katılımcılara söz verilmesi. 

7. Kapanış. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Teşekkürler. Şimdi okunan gündemi oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? 

Oybirliğiyle kabul edilmiştir. Gündemin 1’inci maddesiyle devam ediyoruz. 2025 Nisan ayına ait 

toplantı tutanağının takdimi ve oya sunulması.  

Tutanağın bir nüshası basılı olarak Divan masamızda bulunmaktadır. 16 Nisan 2025 tarihli 

toplantı tutanağı, toplantıda alınan 4 saat 5 dakikalık toplantıda alınan ses kaydı çözümlenmiş, 

kontrol edilip, gsDivan.com Divan Kurulu internet sitemize yüklenmiştir. 

48 sayfa artı imza sayfasıyla 49 sayfalık bir tutanak. Çözümlendiği ve siteye yüklendiği şekliyle, 

aylık toplantı tutanağını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliğiyle kabul 

edilmiştir. 

Değerli hazirun, gündemin 2’nci maddesi Divan Başkanlığına gelen evrakın okunması. Basılı ya 

da elektronik ortamda Divan sitemize herhangi bir evrak gelmemiştir. Dolayısıyla 3’üncü 

maddeye geçmeden önce, mali raporlar maddesine geçmeden önce, sözü Saygıdeğer 

Başkanımız, Sayın Dursun Aydın Özbek’e vermek istiyorum. Buyurun Sayın Başkan. 

 

Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 

Sayın Divan Başkanım ve değerli heyeti, çok Saygıdeğer Divan Kurulu üyeleri, hanımefendiler ve 

beyefendiler, hepinize saygılarımı ve selamlarımı gönderiyorum.  

Bugün Mayıs ayı Divan toplantımızda hep birlikteyiz. 19 Mayıs’ta Kemerburgaz tesislerinde güzel 

bir etkinlikle, üyelerimizle bir araya geldik. Hem Atamızı andık, hem de 19 Mayısı, 

şampiyonluğumuzu ve 5’inci yıldızımızı birlikte kutladık. Ayrıca yeni tesisimizin üyelerimizin 

ziyaretine de açtık, onların da futbolumuzun yeni yerleşkesi olan Kemerburgaz tesislerini 

görmelerine fırsat verdik. Beğenilerini ilettiler ve hep beraber orada bir arada olmanın da keyfini 

yaşadık. 

Mayıslar bizimdir sözü öncelikle futbol için söylenmiş bir sözdü. Ben bu dönemde, bu söze 

amatör şubelerimizi de eklediğimiz için çok mutluyum. Tekerlekli sandalye basketbol takımımız 

önce lig şampiyonu, ardından Eurocup 1 şampiyonu olarak bizi sevindirdi. Engelsiz aslanlarımızla 

da gurur duyduk. 



6 
 

Voleybolda çok güçlü takımlara ve bütçelere karşı önemli başarılar kazanmaya devam ediyoruz. 

Evet sevgili Divan Başkanım, Divanda, zaten bütün amatör şubelerimizde aldığımız madalyaları, 

başarıları da tek tek sıraladı. Ben önümüzdeki dönemde daha büyük başarıların bizi beklediğine 

de inanıyorum. Örneğin erkek ve kadın sutopu takımlarımız zorlu mücadeleler sonunda lig 

şampiyonluğuna ulaştı, önümüzdeki dönemde bu takımlarımızın da Avrupa'da başarılar 

kazanarak, bizi gururlandıracaklarına da inancımız tam. Basketbol alt yapıda bu sene birçok yaş 

grubunda takımlarımız şampiyonluk kazandı, e-sporda Fifa pro clups’ta oynanan iki sezonu da 

şampiyonlukla tamamladık.  

Birçok amatör branşta şampiyonluk ve madalya mücadelelerimize devam ediyoruz. Hepsini tek 

tek Sayın Divan sıraladı. Ben buradan şampiyonluk kazanmış takımlara büyük bir teşekkür 

gönderiyorum. Mücadeleye devam eden sporcularımıza da güçlü bir destek alkışı sizlerden rica 

ediyorum ve futbol. 

Bir ay önceki Divan toplantısında siz değerli üyelerimiz ve taraftarlarımızın desteği ile 25’inci 

şampiyonluğumuzu kazanıp, 5’inci yıldızımızı takacağımızı söylemiştim. Bugün sadece bunu 

başarmakla kalmayıp, Türkiye kupasını da müzemize götürmüş bulunuyoruz. Bu başarıda imzası 

olan başta Okan hocamız olmak üzere teknik kadromuz, oyuncularımız ve katkıda bulunan tüm 

çalışanlarımıza buradan teşekkürlerimi gönderiyorum.  

Biraz daha kuvvetli alkış lütfen.  

Bir teşekkürü de, alkışı da tüm sezon boyunca kar, kış demeden bizim yanımızda olan, 

desteklerini bir an bile esirgemeyen taraftarlarımıza göndermek istiyorum değerli arkadaşlar. 

Onların desteğiyle bu başarılara ulaştık. Şimdi daha büyük hedefler için yine birlikte ilerlemenin 

zamanı. Değerli hazirun, bu sene şampiyonluk kutlamamızı bir festivale dönüştürmek amacıyla 

Yenikapı miting alanında yapmayı planladık. Tarih olarak da özellikle 25.05.2025 tarihini seçtik. 

Kalbi Galatasarayla atan herkesi bu şampiyonluk kutlamasında takımımızın yanında yer almaya 

davet ediyorum. Tüm sene boyunca verdiğiniz sınırsız desteklere, bu zorlu dönemde bizim 

başarıya ulaşmamıza büyük bir katkı sağladınız. Şimdi bu başarıyı birlikte kutlamanın zamanı, 

etkinlik programımızın detaylarını çok yakında siz değerli üyelerimiz ve taraftarlarımızla 

paylaşacağız. Yenikapı’da görüşmek üzere, hepinizi sevgi ve saygılarımla selamlıyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Saygıdeğer hazirun, şimdi gündemimizin 3 üncü maddesiyle devam ediyoruz. 87/14 Yönetim 

Kurulunun görevlerini düzenleyen maddemize göre, kulüp ve bağlı ortaklıkların 1 Haziran 2024-

28 Şubat 2025 itibariyle sona ermiş olan 9 aylık özet, bağımsız denetimden geçmemiş, çünkü 

bizim 6 ve 12 aylıklar bağımsız denetimden geçiyor. Konsolide mali rapor için kürsüye Yönetim 

Kurulu muhasip üyemiz, Sayın İbrahim Hatipoğlu’nu davet ediyorum. 

 

Yönetim Kurulu Muhasip Üyesi İbrahim Hatipoğlu 

Sayın Divan Başkanım, değerli heyeti, Sayın Başkanım, Yönetim Kurulu ve Galatasaray’ın çok 

Saygıdeğer Divan Kurulu üyeleri. Huzurlarınızda kulübümüzün konsolide 9 aylık finansal 

tablolarını sunmak üzere bulunuyorum. Öncelikle bu raporların TMS 29 raporlama esaslarının 

dikkate alındığını ve enflasyon düzeltme katsayılarıyla hazırlandığını hatırlatarak başlamak 

istiyorum sunuma. 
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İlk tablomuz gelir tablomuz, 1 Haziran 2024-28 Şubat 2025 tarihleri arasında elde edilen gelir ve 

dönem kârını gösteren tabloyu sizinle paylaşmak istiyorum. Bu dönem toplam hasılatımız ilk 9 

aylık süreçte, 8,9 milyara, satışlarımızın maliyeti 8,8 milyara, brüt kârlılığımız da 57 milyon lira 

olarak gerçekleşmiş. Genel yönetim giderlerimiz, 526 milyon, pazarlama, satış, dağıtım giderleri 

386 milyon, diğer faaliyet gelirlerimiz 141 milyon ve diğer faaliyet giderlerimiz, daha doğrusu, 

kur farklarımız da 675 milyon olarak karşımıza çıkmakta, bu dönem faaliyet kârımız da eksi 1 

milyar 389 milyon olarak oluşmuştur. Parasal kayıp, kazancımız, yani enflasyon muhasebesine 

etkisi, 2,4 milyar, 891 milyon faaliyet, yatırım faaliyetlerinden gelir elde edilmiş, 1,7 milyar 

finansman gideri ve 73 milyon liralık da vergi gideri ile dönem sonunda, dipte toplam 63,6 

milyon liralık bir kâr oluşmuştur. Geçen yıla baktığımız zaman, geçen yıl rakamlarının enflasyon 

katsayısı ile düzeltildiğini dikkate aldığımızda birtakım değişiklikleri de biraz sonra ayrıntılı olarak 

hasılat ve giderler kısmında sizlerle paylaşmış olacağımız. Gelirlerimize baktığımız zaman, 

toplam oluşan 8,9 milyarlık gelirlerimizin 1,7 milyarı, sponsorluk, isim hakkı gelirlerinden, 403 

milyonu yayın haklarından, loca, vip ve kombine satışlarımızdan 2,2 milyar, mağazacılık satış 

geliri olarak 2,4 milyar, sporcu transfer, kira ve yetiştirme gelirleri olarak 273 milyon, UEFA geliri 

olarak 797 milyon ve diğer gelirler dediğimiz, stopaj iadesi tarafında da yaklaşık 948 milyon 

liralık bir gelirle dip toplamda 8,9 milyarlık bir gelire ulaşmış durumdayız. Şunu hatırlatmak 

istiyorum. Buradaki değişim oranları geçen yılla ilgili baktığımız zaman, sponsorluk, isim hakkı 

ve yayın gelirlerimizde bir %12’lik küçülme görülse de bir önceki dönemin enflasyonla 

düzeltilmiş rakamı üzerinden bu değerlendirme yapılmakta. Bu dönemin enflasyon düzeltme 

katsayısı, 1,39 olarak hesaplanmıştı. Yani 1,99 olarak görünen sponsorluk geliri, enflasyon 

düzeltilmemiş haldeki rakamı, yaklaşık 1,4 milyar lira gibiydi. Burada görüldüğü gibi en büyük 

gelir kaybımız, şampiyonlar liginde bulunmamamızdan dolayı, karşımıza çıkıyor. 

Biz kazanmış olduğumuz 25’inci şampiyonluğumuzla, önümüzdeki dönem şampiyonlar liginde 

gruplarda direk mücadele hakkını da beraber elde etmiş bulunuyoruz. Bu da önümüzdeki 

senenin gelirleriyle ilgili çok önemli bir gelir kalemini işaret ediyor. Maliyetlerimize baktığımız 

zaman da, geçen seneye göre, 8,8 milyar lira ile %19’luk bir artış gösteriyor giderlerimiz. Burada 

başlıca giderlerimiz 3,6 milyar lira ile sporcu ücretleri, amortisman ve itfa payı dediğimiz ağırlıklı 

bonservis giderlerinden oluşan kalem, 1,6 milyar, satılan ticari malların maliyeti 1,08 milyar, 

antrenör, teknik direktör ücretleri, 587, personel giderleri 317, müsabaka giderleri 297, teknik 

kadro, menajer kira giderleri, 554, malzeme giderleri, deplasman, kamp giderleri ve diğer tüm 

giderlerle birlikte, toplam 8,8 milyarlık bir gelirimiz, giderimiz oluşmuş. Giderler tarafına 

baktığımız zaman da, genel yönetim giderlerine baktığımızda da, burada temeldeki en büyük 

giderimiz, personel giderleri, bunun dışında da diğer çeşitli giderlerle, toplam 526 milyonluk bir 

genel yönetim giderine sahibiz. 

Pazarlama giderlerimizin dibine baktığımızda da 386 milyon liralık bir toplamda pazarlama 

giderimiz var. Burada mağazacılığın kira giderleri, personel giderleri, işletme giderleri, 

danışmanlık giderleri, depolama giderleri, amortisman ve itfa payı giderleri ve diğer giderlerden 

oluşmuştur. Burada da toplam %8’lik bir artış meydana gelmiştir. Bu seneki 9 aylık tabloların 

özeti bu şekilde. Şunu belirtmek istiyorum. Bizim için önemli gider kalemlerinden bir tanesi olan 

finansman giderleri ki, yaklaşık 1,7 milyar bu dönemde bir finansman giderimiz olmuştu. 

Bankalar birliği ile yapmış olduğumuz finansal yapılandırma anlaşmasının büyük bir bölümünü 
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bu dönemde ödediğimiz için, son 3 ayda finansman giderlerimizde ciddi bir azalma bekliyoruz. 

Toplam yıl yani 12 aylık finansal tablolarımızda, özellikle finansman giderleri tarafındaki bu 

avantajı da sizlere yansıtmış olacağız. Beni dinlediğiniz için teşekkür ediyorum, hepinize saygılar 

sunuyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Muhasip üyemize teşekkürler. Denetim Kuruluna söz vermeden önce, bir sportif başarıyı daha 

şey yapmak istiyorum. Malum atletizmde Türkiye şampiyonası hazırlıkları devam ediyor. İsmail 

Nezir kardeşimiz de Doha’da yapılan Diamond ligde 400 metre engellide gümüş madalya 

kazandı. Buna da bir kuvvetli alkış rica ediyoruz. 

Şimdi tüzüğümüzün 96/8 maddesi uyarınca, bu 9 aylık mali raporla ilgili Denetim Kurulunun 

tespit ve incelemelerini, Denetim Kurulu üyesi Sayın Ömer Çirkin sunacak. 

 

Denetim Kurulu Üyesi Ömer Çirkin 

Sayın Divan Kurulu Başkanım ve heyeti, Sayın Yönetim Kurulu Başkanım ve üyeleri, Saygıdeğer 

Galatasaraylılar, bildiğiniz üzere tüzüğümüzün amir hükmü uyarınca, kulübümüzün bağımsız 

denetimden geçmiş 6 aylık finansal tabloları, yani 30 Kasım ve 31 Mayıs, ile bağımsız 

denetimden geçmemiş ve kulüp yönetimi tarafından hazırlatılmış 3’er aylık ara dönem, yani 28 

Şubat ve 30 Ağustos konsolide finansal tabloları hakkında Denetim Kurulu olarak, siz Sayın Divan 

Kurulumuzu bilgilendirme yükümlülüğümüz bulunuyor. Bu kapsamda bağımsız denetimden 

geçmemiş ve kulüp yönetimi tarafından hazırlatılmış, 28 Şubat 2025 tarihli ara dönem konsolide 

finansal tablolarına ilişkin bilgi vermek üzere söz almış bulunuyorum. Denetim Kurulumuz adına 

hepinizi saygıyla selamlıyorum. 

Biz sunumumuzu Sayın Muhasip Üyeden biraz daha farklı yaptık. Malumunuz Mart ayında zaten 

Kasım sonuçlarını sizinle paylaşmıştık ve değerlendirmenize sunmuştuk. Dolayısıyla 3 aylık 

dönemi karşılaştırmak yani Kasım 2024 – Şubat 2025 karşılaştırmalı olarak biz sunumumuzu 

yapmak istedik. Böylelikle kulübün finansal tablolarındaki 3 aylık gelişimi ve yine aynı döneme 

ilişkin mali performansın daha kolay takip edilebileceğini düşündük.  

Aktif taraftan başladığımızda, öncelikle dipteki aktif büyüklüğü rakamından da görüleceği üzere, 

bilançomuzdaki son 3 aylık dönemde, 30 Kasım – 28 Şubat arası, aktif büyüklüğü açısından kayda 

değer bir gelişme olmamıştır. Yani 28,6 milyar lira olan aktif büyüklüğü, 3 ay sonra 28,9 milyar 

liraya ulaştı. Bu beklenen bir gelişme, zira bu dönem, yani Kasım-Şubat arası ekonomik 

faaliyetler zaten daha kısıtlı oluyor. Sporcu alım satımı olmuyor, sponsorluk sözleşmeleri çok 

daha kısıtlı, kombine loca satışı olmuyor, dolayısıyla böyle bir hani değişiklik olmaması bize de 

makul gözüküyor. Diğer taraftan yine aktifimizin en önemli kalemi olan gayrimenkullerde bu ara 

dönemlerde bir değerleme yapılmıyor, yani SPK’nın bir eksper şirketi tarafından değerleme 

yapılmıyor, dolayısıyla zaten orada da herhangi bir değişiklik olmadığını görüyor olacaksınız. 

Varlıkların kompozisyonunu kısaca hatırlamak gerekirse, dönen varlıklarda, gelir tahakkukları ve 

alacak senetleriyle, verilen avans hesapları, duran varlıklarda ise sahip olduğumuz 

gayrimenkullerin değerlenmiş tutarı ile sporcu bonservislerinden oluşan, maddi olmayan duran 

varlıklar bakiyesi zaten ön plana çıkıyor. Yine gayrimenkullerimizin değerlemelerini kısaca 

hatırlamamız gerekirse, 11,5 milyar lira yatırım amaçlı gayrimenkuller, yani bunlar Mecidiyeköy, 
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Ada ve Florya’nın 40 dönümlük kısmı. Kullanım hakkı varlıklarında, Kemerburgaz 3 milyar 71 

milyon lira olarak duruyor. Florya’nın 22 dönümlük kısmı, maddi duran varlıklarda 4,8 milyar lira 

olarak duruyor. Yine Riva projemiz sözleşme varlıkları adı altında 372 milyon lira olarak 

aktifimizde duruyor. Sporcu bonservisleri de demin bahsetmiş olduğum sporcu bonservisleri de 

4,373 milyar lira olarak yine aktifimizdeki önemli bir başka kalem. Bir sonraki slayta geçebiliriz. 

Yükümlülükler tarafında, en dikkat çekici husus, malumunuz Sportif A.Ş.’nin Şubat ayında 

yapmış olduğu, %400 oranında bir sermaye artışı oldu ve şirketin ödenmiş sermayesi 1 milyar 

80 milyon liradan 5 milyar 400 milyon TL’ye yükseldi ve yine Sayın Muhasip Üyenin de bahsettiği 

gibi, sermaye artışı dolayısıyla, yatırımcıların şirkete koyduğu kaynağın büyük bir bölümü 

Bankalar Birliği borcunun ödenmesinde kullanıldı. Bu kapsamda göreceğiniz üzere, bankalara 

olan borçlar kalemi uzun vadeli ve kısa vadeli toplamı, bir dönem öncesi, 2,8 milyar lira iken, 28 

Şubat itibariyle 1,3 milyar TL seviyesine gerilemiş görünüyor. Yine aynı şekilde ilk satırda yani bu 

tablonun ilk satırında yer alan ve Florya’daki 40 dönüm arsanın satın alınması esnasında, 

sağlanan banka borcunun kalan kısmının da yine bu dönemde kapatılmış olduğu gözüküyor. 

Bununla beraber yükümlülükler tarafında, önümüzdeki dönem gelir hesaplarına aktarılacak olan 

ve peşin tahsil edilen gelirler, yani kombine ve loca satışları, sponsorluk gibi ve alınan avans 

bakiyelerini muhteva eden müşteri sözleşmelerinden doğan yükümlülükler hesabından, 

temelde sporcu transferlerine ilişkin yükümlülük ve cari hesapların yer aldığı, uzun ve kısa vadeli 

ticari borçlar bakiyesinde, sporculara olan yükümlülükler ve vergisel yükümlülüklerin 

kaydedildiği, uzun ve kısa vadeli, çalışanlara sağlanan faydalar kapsamında, borçlar 

bakiyelerinde ise sınırlı da olsa, artışlar olduğu görünüyor. Son olarak öz kaynak kalemi ise, 

kabaca dönem zararı kadar, yani yaklaşık 200 milyon lira kadar geri gitmiş durumda ve 9,3 milyar 

lira pozitif gerçekleşmiş bu dönem sonu itibariyle. 

Gelir tablosuna gelince, bu 3 aya ilişkin gelir tablosunu incelediğimizde, bu, ortadaki kolon 

oluyor. Esas faaliyetlerden yaklaşık, bunlar konsolide kulübün rakamları, yaklaşık 767 milyon lira 

zarar. Faiz giderlerinden 769 milyon lira zarar. Yine Sayın Muhasip Üyenin bahsettiği enflasyon 

muhasebesinden, yani aktiflerimizi enflasyon oranında bu dönem de %8 oldu enflasyon, bu 3 

aylık dönemde. 965 milyon lira kâr olmak üzere, bu dönemde toplam 225 milyon lira konsolide 

zarar ettiğimiz gözüküyor. En dipte de Sportif A.Ş.’nin halka açık kısmı düştükten sonra, ana 

ortaklık payı olarak bu zararın kulübümüze düşen kısmının 237 milyon lira olduğunu görüyoruz. 

Yani toplam zarardan, çok az biraz daha fazla. 

Son olarak bilanço ve son dönem faaliyetleri incelendiğinde, dikkat çeken hususları şu şekilde 

özetleyebiliriz.  

3 aylık kâr-zararın kompozisyonunda demin bahsetmiş olduğumuz üzere, konsolide zarar, 237 

milyon TL oluyor bu dönemde. Sportif a.ş.’nin de aynı dönemde, sadece sportif a.ş. özelinde 

zararı 102 milyon seviyesinde, fakat Sportif A.Ş.’nin içerisinde kulüp ve iştiraklerinden aldığı, 

kulübün borcundan dolayı aldığı faiz geliri 550 milyon lira ve yine enflasyon muhasebesi geliri 

olarak da bir 306 milyon lira gözüküyor, bu 102 milyon zararın içerisinde, pozitif olarak. 

Gelecek dönemde, futbolculara, teknik ekibe ve menajerlere ödenecek sözleşme altına alınmış, 

şarta bağlı alacaklar, vergileri hariç olmak üzere, bu dönemde geçen dönem olduğu gibi, yaklaşık 

180 milyon dolar seviyesinde gözüküyor. Yine geçen dönem ile paralel şekilde, 

gayrimenkullerimizin bilançodaki toplam değeri 500 milyon dolar seviyesinde gözüküyor ve 
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varlıklarımızın %67’sine tekabül ediyor. Riva’daki hakkımız, halen bilançomuzda 9,5 milyon 

dolar, yani 372 milyon TL seviyesinde gözüküyor. Herhalde yakın zamanda denetim firması da 

bu rakamın tekrar bir gözden geçirilmesi ihtiyacını duyacaktır diye düşünüyoruz. 

Konsolide öz kaynağımız, yani bilanço içerisindeki öz varlığımız bizim öz varlığımız, 9,3 milyar lira 

olarak gözüküyor, yine pozitif ve son olarak da denetim firmasının da raporlarında altını çizdiği 

üzere, işletmenin sürekliliği ile ilgili, önemli belirsizlikler ve finansal anlamda yapısal riskler, 

bilançoda bulunmakta olduğu gözüküyor. Bunları kısaca, dönen varlıkların, kısa vadeli borçları 

karşılayamaması nedeniyle, likidite riski, olası gayrimenkul değerleme projelerinin nakde 

dönme hızı ve bu gayrimenkullerin fiyatları üzerindeki potansiyel tehditler nedeniyle piyasa 

riski. Gelirlerin ağırlıklı Türk lirası, giderlerin ise yabancı para üzerinden olması nedeniyle, kur 

riski ve son olarak da, sınırlı da olsa, bankalara olan borcumuzun değişken faizli olması 

nedeniyle, faiz riski olarak sıralayabiliriz. 

Son söz olarak, bu sunumun konusu olan, finansal tablolara ilişkin yaptığımız denetimler 

kapsamında, mali tablolara ilişkin her türlü bilgi ve belgeye ulaşmış olup, ilgili döneme ilişkin 

incelemelerimizde mali tablolarda mevzuata ve gerçeğe aykırı herhangi bir duruma 

rastlanmadığını belirtmek isterim, saygılarımı sunuyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Denetim Kurulu üyemiz Sayın Ömer Çirkin’e teşekkürler. Değerli hazirun, gündemin 3’üncü 

maddesinde sunulan rapor ve 4’üncü maddesindeki Denetim Kurulu görüşleriyle ilgili söz almak 

isteyen var mı? Geçen ay detaylı olarak uzun uzadıya görüşülmüştü, belki de onun etkisi, tabii ki 

şampiyonluk faktörü de, evet şimdi ben genel görüşme maddesini açıyorum. Bu konuda ilk sözü 

bu sene Divan üyeliğini hak kazanan Sayın Banu Dalaman’a vermek istiyorum. Sonraki 

konuşmacımız, Amerika’dan geldi, Sayın Mehmet Kamil Erişen. İlk iki konuşmacıyı anons etmiş 

bulundum. 

 

Banu Dalaman 

Sayın Divan Başkanım, Divan Kurulu üyeleri, değerli Başkanım, Yönetim Kurulu üyeleri, değerli 

Galatasaraylılar, kıymetli hazirun, 2 tane 120 devresi Galatasaray Liseli arka arkaya konuşmuş 

olacağız bu arada, onu da söylemek istiyorum. Evet, çok mutluyuz. 5’inci yıldızı takan ilk futbol 

takımının üyesi olmaktan, Galatasaray üyesi olmaktan hepimiz çok mutluyuz. Ben bu sene bütün 

maçlara gittim ve hep şunu gördüm. Galatasaray Türkiye liginin çok ötesinde bir takım ruhuyla 

takım kimliği ile oynadı ve bize bu gururu yaşattı. Ben burada emeği geçen bu başarının 

mimarları, bu stratejiyi yapan, bence bir stratejiydi bu. Emeği geçen tüm Yönetim Kuruluna, 

ekibine ve oyuncularına çok teşekkür etmek istiyorum. 

Pazar günü Sayın Başkanımın da belirttiği gibi, Florya Metin Oktay tesislerini de gördük. 

Gerçekten bu başarıya, Kemerburgaz! Ben ne dedim? Aklım galiba hâlâ Başkanım, Florya’da. 

Evet. Kemerburgaz Metin Oktay Tesislerine gittik ve orada da aslında bu başarıya layık bir tesis 

yapıldığını, modern donanımlı bir tesis olduğunu gördük. Umarım çok kısa zamanda tamamlanır 

ve bütün tesisimiz oraya gider diye düşünüyorum. Tabii bu da önemli bir şeydi. Şimdi aslında 

ben bu konuşmayı Şubat Divanında yapmak istemiştim. İlk Divan üyesi olduktan sonra, fakat 

benim derslerimle çakıştığı için, bugün geç kalma pahasına bu konuşmayı yapmak istedim. 
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Birçoğumuzun bildiği gibi ben bir akademisyenim, bir sosyoloğum ve çalışmalarım da daha çok 

kadın çalışmaları üzerine odaklı. Yaklaşık 3 yıldır da Galatasaray kadın futbol takımını, takip 

ediyorum, bu sene onlar da çok zorlu bir mücadele içindeydiler, takip ettiyseniz, hem 

şampiyonlar liginde, hem ligde, çok zorlu bir dönem geçirdiler. Bu vesileyle, yönetimimizde bu 

konudan sorumlu Sayın Emir Aral, sanıyorum aramızda değil, onu, teknik direktörümüz Metin 

hocamızı, kadın oyuncularımızı hepsini tebrik etmek istiyorum. Bu arada Metin hocamız küçük 

bir operasyon geçirmiş, kendisine buradan bir geçmiş olsun demek istiyorum. Şimdi ben ne 

anlatmak istiyordum? Geçtiğimiz Şubat ayında bir akademik dergide, ki akademisyenler bilir, Q1 

yayın olan, bir yayın, makalem yayınlandı, kadın futbolu üzerine, bu makalem benim, 

Galatasaray kadın futbolu ve Ağrı sosyal politikalar aile sosyal politikalar kadın futbol takımları 

üzerine yaptığım 2 yıllık çalışmanın ürünü bir çalışmaydı.  

Şunu gördüm. Aslında kadın futbolu, çok katmanlı etkileri olan bir alan. Yani voleybol 

diyeceksiniz, basketbol diyeceksiniz ama kadın futbolunun çok daha fazla etkisi olduğunu 

gördüm bu çalışmamda. Özellikle doğu bölgelerinde, erken yaşta kız çocuklarının 

evlendirilmesini önleyen ve toplumsal cinsiyet rollerini yeniden sorgulamamızı sağlayan ve yerel 

kalkınmaya büyük destek olan bir takım. Çünkü futbol birleştiren bir spor, kadın devreye girince, 

daha farklılaşıyor. Gel gelelim. Ama orada gördüğümüz buradaki kadınlar, iki kez öteleniyorlar, 

bir kadın olmaktan dolayı, bir de doğuda yaşıyor olmaktan dolayı. Tabii sahaya çalışmalarını, 

bunların hepsini makalemde görebilirsiniz. Ama şöyle düşünün, inanılmaz yetenekler var. Büyük 

bir defa doğu bölgesi, kadın futbolu açısından büyük bir potansiyel, inanılmaz kızlar var. Sokakta, 

mahallede, okullarında oynuyorlar. İşte bazı yetenek avcıları veya kendi bireysel çabalarıyla bir 

takıma girmek istiyorlar, doğuda olan, tabii çok farklı yapılanmaları. Fakat orada aile faktörüyle 

karşılaşıyorlar. Çünkü diyorlar ki, işte kadın futbol oynar mı? Ya da işte çevremiz ne der? Gibi 

gibi ve o çocuklar, o kız çocukları, bir şekilde biz ailelerin ikna olmasıyla birlikte, ne yapıyorlar, 

antrenmanlara geliyorlar ve o kadar zor şartlarda geliyorlar ki, işte kar-kış, harçlıklarıyla dolmuşa 

binip geliyorlar. Hiçbir imkânları yok. Tek bir hayalleri var. Kadın futbolcu olmak ve hepsinin ben 

üniversiteye gittiğini, spor bilimleri okuduklarını gördüm, bakın bu çok önemli bir değişim. Bize 

burada önemli görevler düştüğünü düşünüyorum ben. Şimdi bu nedenle, ha bir de başka bir şey 

daha söylemek istiyorum. Kadın futbolu, amatör bir branş, hepimizin bildiği gibi, yalnız FIFA, 

yaklaşık 10 yıldır spor takımlarını, ülkeleri uyarıyor, yani bunun profesyonelleşmesi için. Bir 

önceki Türkiye Futbol Federasyonu bunun yarı profesyonelleşmesi için çalışmalar yürütmeye 

başlamıştı. Bununla ilgili biliyorsunuz bizim üyemiz Ural Aküzüm şu an Futbol Federasyonunda 

bununla ilgili uğraşıyor. Bakın eğer profesyonelleşirse çok şey değişir. Bölgede de çok şey değişir. 

Bu bölgelerde de. Bunun önemsenmesi ve Galatasarayın da bu konuda öncü olmasını diliyorum. 

Yine bu çerçevede Emir Aral’ın verdiği iyi niyet mektubuyla, ben birleşmiş milletlere bir proje 

başvurusunda bulundum. Türkiye'de kadın futbolunun gelişmesi ve bölgesel eşitsizliklerin 

azalması amacıyla, inşallah bu proje geçerse, güzel bir iş yapacağız. Daha şu an değerlendirme 

aşamasında. Bizim kadın futbolumuz bu sene 4’üncü oldu ama bir güzel bir şey yaptı. 

Şampiyonlar liginde ilk 16’ya giren ilk Türk takımı oldu. Çok zorlu bir mücadele içindeydi, 

gerçekten, çok zorlandı. Onu ben şahsen biliyorum. Sanki böyle biraz daha ilgiye, desteğe 

ihtiyaçları var. Florya’da devam edecekler, Sayın Başkanım değil mi bu sene onlar? Ama bir türlü 

belirsizlikler olduğunu görüyorum. Ve bir şekilde şu an tam zamanı, çünkü lig bitti. Kadınlar ligi, 
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transfer zamanı, geçen sene en iyi oyuncumuzu Fenerbahçe’nin alması, mesela bu sene 

neredeyse, Fenerbahçe’yi birinci yapacaktı. Ama neyse son anda Fomget aldı. Dolayısıyla şu an 

tam futbolcularla, kadın futbolcularla sözleşme zamanı, yeni transferler için, bence bununla ilgili 

bir strateji yapmak önemli, Galatasaray çünkü başarıların sürdürülebilir bir yer olması anlamında 

çok önemli bir yer, biz sadece biz futbol kulübü değiliz tabii ki ama kadın futbolu, toplumsal 

dönüşümü de simgeleyen ve Galatasarayın bu misyonu, bu öncülüğü üstlenebileceğini 

düşündüğüm bir alan. Hepinize beni dinlediğiniz için teşekkür ederim. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Banu Dalaman’a teşekkürler. Çok kadın futbolu gibi, çok spesifik bir şubenin sorunlarını ve 

fırsat eşitsizliği ve bununla ilgili projeler konusundaki bir açılımı dile getirdiği için, ikinci 

konuşmacımız, anons etmiştim, Mehmet Kamil Erişen. 32üncü konuşmacımız Sayın Sami 

Çölgeçen. 

 

Mehmet Kamil Erişen 

Sayın Divan Başkanım, değerli Divan heyetim, Sayın Kulüp Başkanım, Sayın Yönetim Kurulumuz, 

değerli Divan üyeleri ve aramızda bulunan değerli kulüp üyelerimiz. Başka bir coğrafyada 

yaşadığım için söylemek istediklerimi bugün şampiyonluk kutluyoruz ama bir iki konuya 

değinmek istiyorum. İnşallah affınıza sığınarak kısa kısa geçmeye çalışacağım. (Yaklaşayım mı? 

Peki. Oldu mu?) öncelikle branşlara tabii ki tebrikler, Başkanım bizi 3 sene önce aldığı yerden 

getirdiğiniz yer bambaşka bir yer, belki hayal etmiyorduk böyle bir şeyi, onun için çok teşekkür 

ediyoruz kendisine, Yönetim Kuruluna ve büyük Galatasaray taraftarına ve biz üyelere de tabii 

ki Başkanımızı seçtiğimiz için. Yalnız burada telaffuz edilmeyen, belki daha önceki Divanlarda 

telaffuz edilmiş olan bir sporcumuzun adını anmak istiyorum ve onu bağrıma basmak istiyorum. 

Bu sporcumuzun adı İlkin Aydın. Bir Galatasaraylı sporcunun, bir Galatasaraylının nasıl fikri hür, 

vicdanı hür, irfanı olur. Tüm Türkiye'ye bağıra bağıra gösterdiği için, keşke öz kızım olsaydı da 

bağrıma basabildiğim sevgili İlkin, iyi ki Galatasaraylısın, iyi ki Galatasarayda oynuyorsun, 

inşallah Galatasarayda da sporu bırakır, aynı genel kurulda seninle oturma şerefine ulaşırız. 

İlkin’i de bu arada anmaya geçmeyelim. Bence çok önemli, çok önemli rol modelimiz. 

Bir sözüm de büyük Galatasaray taraftarına. Galatasaray nerede gol atarsa atsın, hangi statta 

oynarsa oynasın. Amerika’da bile maçı izlerken, kulağımız adanmış hayatların umudu ne zaman 

duyulacak diye, hangi stat olursa olsun, inlete inlete, bağırta bağırta o Galatasaray taraftarı, bu 

şampiyonluğun belki de en büyük paydaşlarındandır, çok onları da tebrik ediyorum, teşekkür 

ediyorum. Zaten hepimiz taraftarız, onu söylemeye gerek yok. Şimdi bu güzel sözlerin 

arkasından, söylemek istediğim şöyle bir konu var. 

Elbette belki de Müslüman mahallesinde salyangoz satıyoruz, ne demek istiyorum. Fakir bir 

ülkenin kısıtlı gelirleriyle birtakım sporları icra etmeye çalışıyoruz ve belki de matematiksel 

olarak bizim kâr etmemiz, faaliyet kârı etmemiz mümkün değil. Ben mühendisim, finanstan çok 

fazla anlamıyorum ama biraz önce, sevgili Ömer Çirkin’in de yaptığı sunumun 6’ncı maddesinde 

finansal belirsizlik, yapısal belirsizlik, sadece şu noktaya değinmek istiyorum, çok eleştiri günü 

değil bugün, kutlama günü. Şu faaliyet kârımızı, zararımızı, enflasyon muhasebesi, Riva değer 

kazandı, Florya değer kazandıdan bağımsız birazcık daha makası kapatalım. Mirasyedi gibiyiz, 
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bir tane süpermarket kalmış babamızdan, bunu biz ille çalıştıracağız, güzel bir süpermarketimiz 

olacak diye, ne kadar tarlamız varsa, satıyoruz. Belki de sevgili Rıza ağabeyimin dediği gibi,10 

sene, 15 sene aradaki farkı kapatamayacaklar ama biz 10 sene, 15 sene sonra nerede olacağız, 

o sıkıntı, o konuda bir dikkat çekmek istiyorum. Keşke daha önce geldiğimde, söz hakkı gelseydi 

bana, bunu söyleyecektim. Bunu da söylemiş olalım. Şimdi iki tane konu var. Bence önemli. 

Birincisi, usul hakkında. Belki genel kurulumuz sanıyorum artık Ekim aylarında oluyor. Genel 

kuruldaki konuşma usulü ile ilgili Sayın belki Divan yapar bunu, tabii tüzük değişikliğine gerek 

yok. Bunu iç tüzükle de halledebiliriz. Bakın millet meclisinde bile, belki bir siyasi parti, bir millet 

vekili, bir kanun tasarısı hakkında memleketi ilgilendiren bir konu hakkında, 2 dakika, 5 dakika 

veya 10 dakikada toparlayıp söyleyebiliyor. Şimdi biz genel kurula gidiyoruz, saat 14.00 de güzel 

dönerimizi yiyip, yönetimimize teşekkür ettikten sonra tekrar oturuyoruz, 3 tane, 4 tane 

şerefiyeli konuşmacı çıkıp, 45’er dakikadan bize bir şeyler anlatıyorlar. Şimdi çok güzel 

anlatıyorsunuz, çok güzel uzun uzun konuşmalar da yapıyorsunuz da arkadaşlar, saat oluyor 

16.00, hepiniz evinize gidiyorsunuz ama şimdi bir kere o saygıyı görmüyorum ben. Bakıyorum 

çünkü, dolaşıyorum saat 21.00 olduğu zaman, ben o genel kuruda dolaşıyorum, o ilk saat 14.00 

de konuşan arkadaşlar eve gitmişler, arkadaşlarıyla mangal partisindeler. E şimdi ben 25’inci 

sıradayım. E ne oluyor? Ben çıkıyorum, sevgili Cengiz Ergani abim diyor ki, Erişen sobalık olsun. 

Hadi, hadi, diyor, feragat et. E, İzmir’den gelen bir üyemiz var. Ya o çocuğun adını hatırlamadım 

şimdi. Çocuk da diyorum, özür dilerim kendisinden. 37’nci, ya adam bir şey söyleyecek, bütün 

genel kurul üstüne yığılıyor. Ya bırakın 10 dakika da o konuşsun, dolayısıyla bu benim çok fazla, 

mizaha girmeden, önerim şu. Saat 14.00 den, 16.00 ya kadar mı olur, ilk 20 konuşmacı mı olur, 

5 veya 10 dakikalık konuşma hakkı verelim. Kısa kısa, kim ne söyleyecekse, çıksın. Başkanım 

teşekkür ederim veya eleştirsin, sorusunu sorsun insin aşağıya. Uzun uzun konuşacak 

arkadaşlarım, 21’e kadar bir gelsinler, beklesinler, ha 21.00 den sonra, bakayım 45 dakika 

askerlik anılarımızla başlıyor muyuz, genel kurul konuşmaya. Böyle bir önerim var, kabul 

görürse, uygulanabilirse, çok memnun olacağım. Iphone kapattı, demek ki benim de gitme 

vaktim geldi ve gelelim şiddete. 

Şimdi burada biraz durmak istiyorum. Bakın bu suyun, işte neyse, boş verin adını anmaya da 

gerek yok onların ama Türkiye'de futbolun geldiği yer çok kötü. 2-1 kazandığımız Fenerbahçe 

kupa maçından önce, 0-0 lık maç kendi sahamızda. O kadar polisin sahada ne işi var? Türk polisi 

başımızın tacı. O ayrı. Ya arkadaşlar, futbol müsabakası yapılıyor, teknik olarak. O futbol 

sahasının içinde, 22 veya kaç tane futbolcu varsa, teknik ekibi, futbolcularıyla, 100 tane sporcu 

veya akredite olmuş şahısın gireceği bir alan, senin polis olarak sahada, çimin üstünde ne işin 

var abi? Ne işin var? Doğru. Doğru. Şimdi siz çevreyi koruyun sahanın, kimse girmesin, tamam. 

Sizin işiniz değil ki, sahada polislik yapmak, eğer bir futbolcu bir futbolcuya vuracaksa, vursun 

ama tabii federasyon başkası vurunca, futboldan men etmiyor. O, şimdi şuna gelmeye 

çalışıyorum. Bu olduğu için, e biz dedik ki, ya Fenerbahçe stadı, şimdi benim sporcum, benim 

sporcum çıktılar Fenerbahçe’yi 2-1 yendiler, şunu yapacaklar. Yaptırtmıyorlar. 200 tane polis, 

ben futbolcumu göremedim orada. Yanlış mı söylüyorum, ben futbolcumu göremedim. Ne işiniz 

var arkadaşlar sizin orada? Şimdi bakın bunu niye söylüyorum ben. Galatasaray Spor Kulübü 

anasının ak sütü gibi hem lig şampiyonluğunu kazanmıştır hem Türkiye kupasını kazanmıştır aynı 

takım. Aynı takım bu sezonun ilk resmi maçında, Beşiktaş’a rezil kepaze olup 5-0 maç kaybetti 
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arkadaşlar. 5-0 kaybettiğimiz maçta, Sayın Başkanım çok özür dilerim, şöyle söyleyeyim. Çok 

özür dilerim Sayın Başkanım, sürklase olduk diyelim. Çok özür dilerim. Sayın Başkanım, özür 

dilerim. Sürklase olduk, bakın Galatasaray büyüklüğü şöyle bir büyüklüktür. Biz böyle lafta 

büyüklük yapmayız, hareketlerimizle büyüklük yaparız. 5-0 maç yapmış Galatasaray takımı ne 

yaptı o maçtan sonra? Hatırlayan var mı? Biz Beşiktaş’ı alkışladık, biz Beşiktaş’ın kupa merasimini 

izledik. Takımımız soyunma odasına gitti. Büyüklük budur. Büyüklük lafla stadın önüne, kupa 

alma, öyle olmuyor o büyüklük. Şimdi sevgili Göztepeliler, sevgili Başakşehirliler, sizlere buradan 

çağrımdır, futboldaki bu şiddet, bu nefret, bu çekememezliğin bitmesi lazım. Karşınızda şu an 

itibariyle, belki de bu formuyla, bu ciddiyetiyle 96’ncı dakikada sizin sol bekiniz, top taca gitti 

diye, formasını yırtıyordu hırsından, Eren Elmalı’dan bahsediyorum. Bu ciddiyette, bu 

konsantrasyonda oynayan bu takımı, siz alkışlamakla yükümlüsünüz. Stadınızda, Galatasaraylı 

futbolcuların, o deplasman tribünündeki, Göztepe için söylüyorum. Taraftarıyla, 

bütünleşmesine, polissiz, şiddetsiz izin vermek durumundasınız. Bunu çok istirham ediyorum, 

artık Türkiye'de futbolun bir şenlik olduğu, Mayıs aylarının da kim kazanırsa, kazansın, bayram 

olduğu bir döneme gelmesini çok istiyorum. Beni dinlediğiniz için teşekkür ederim. Sayın 

Başkanım, dilim sürçtü. Sizden de ayrıca özür dilerim tekrar. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Reşit Ömer Kükner. Hah. Sami abi, evet anons etmiştim, Sayın Sami Çölgeçen.  

 

Sami Çölgeçen 

Sayın Başkanım, Sayın Divan Başkanım, sevgili kardeşlerim, öyle diyorum, çünkü hepinizden 

daha ihtiyarım. Ne yapayım? Yapacak bir şey yok. Şimdi ben bundan evvelki Divan toplantılarına 

çekinerek geliyordum ve karamsar bir şekilde çıkıyordum. Çünkü bütün bu Divan toplantılarında 

kardeşlerim çıkıyorlar, tahtanın başına geçiyorlar, başlıyorlar rakamları yazmaya. Benim de 

ruhum kararıyor. Şurada şu kadar borç, burada bu kadar, eyvah neyi satacağız acaba? Ada da 

elden gidiyor mu? Ne bok yiyeceğiz? Affedersiniz. Yani bu hissiyatın içinde, bu hissiyatın içinde 

yuvarlanıp gidiyordum. Ta ki, ta ki, hatta artık ben bu Divana gitmeyeyim, çünkü evde uykum 

kaçıyor filan demeye başladım, çünkü karamsar oluyorum, kara, tablolar kara. Hep tenkit, hep 

tenkit. Halbuki bu adamlar holdingi idare ediyorlar yani, neyse. Derken 25’inci yıldızı aldık, işte 

ben de televizyonun başındayım. Bir de ne göreyim, bütün Türkiye ayağa kalkmış, ama bütün 

Türkiye ayağa kalkmış. Yozgat’ta çocuklar ara sokaklarda zıplıyorlar o filan, o sırada kafama dank 

etti. Galatasaraya hiçbir şey olmaz. Kimse ensesini karartmasın, kimse bana burada, şu milyon 

dolar, şu bilmem ne, şu var, şu yok hesabını yapmasın. Biz başka bir yerdeyiz. Böylesi yok. 

Diyorlar ki, Galatasaray Türkiye'nin Bayern Münih’i olacak. Ne Bayern Münih’i, Münih galip 

olduğu zaman halaylarda sokağa çıkan var mı? Galatasaray şampiyon olduğu zaman, Elazığ 

birbirine giriyor. Başka bir şeyiz biz. Bunun idrakinde olalım. Bizi bu hale getirenlerden, böyle 

tutanlardan da teşekkür borçluyuz, işte buradalar. 

Dolayısıyla ben artık Divanlara gelmekten korkmamak istiyorum, lütfen Divandaki arkadaşlar, 

özellikle mali işleri tenkit etmeye başlarlarsa, hepsi kardeşim, her seferinde benim ensemi 

karartacak gibi, buraya rakamlar çizmesinler, Allah rızası için. Çok iyi yolda gidiyoruz ya, biraz da 

bunu kabul edelim, söyleyelim yani. Az bir şey mi, yeni tesislerimize gitmek, az bir şey mi yapılan 
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yeni anlaşma? Riva’daki arazinin para haline dönmesi, az bir şey mi, yeni çıkmış ihale, az bir şey 

mi? Mecidiyeköy’deki otelimizin paraya dönme durumu, yapmayalım yani. Bu kadar enseyi 

karartmayalım da, beni de sinirlendirmeyin yani. Ha şimdi gelelim, yani bu tabloları yapmayalım 

ve bu adamların da haklarını verelim. 

Şimdi gelelim biraz reaksiyon çekmesi muhtemel sözlerime, spor kaça ayrılır? Sporun çok ayrıları 

var. Sopayla oynanan sporlar, yüzerek yapılan sporlar, topla oynananlar, koşarak yapılanlar, 

bütün bunlar doğru, fakat esasında spor ikiye ayrılır. Popüler olan sporlar, popüler olmayan 

sporlar. Popüler olan sporlar, halkın çok izlediği gazetelerde devamlı yer alan, başarılı olan 

takımların taraftarlarını artıran, hepimizin bildiği sporlardır. Popüler olmayan sporları da 

saymayacağım. Onları da biliyorsunuz. Bunu niye söylüyorum, bunu biraz Başkana söylüyorum. 

Çünkü Başkan, yapacağı işlerin arasında ekitasyon, atçılık, ahırlar filan yapacağım diyor, yapma 

Allah’ını seversen Başkan, bizim bunlarda işimiz yok. Yani yapma Allah’ını seversen ya, ne atı ya? 

Şimdi (sporcularımız var Sami abi.) tamam. Sen ne demek istediğimi anladın Sayın Başkanım. 

Ben diyorum ki, yani zor bunu söylemek ama, söylemeye mecburum. Bizi, bizim ismimizi 

yücelten, futbol, basketbol, voleybol dışındaki branşları kapatalım demiyorum, zinde haşa, ama 

öyle bir hale getirelim ki, bu branşlar sponsor olduğu zaman yaşasın. Yoksa futboldan aldığımız 

paraları buraya enjekte etmeyelim. Sosyal bir proje olan tekerlekli basketbolu bunun dışında 

tutarak konuşuyorum. 

Bu arada Başkana da çok teşekkürüm var da bir tane önemli teşekkürüm var. O da bizim 

Başkanın, her maça değerli hanımefendisiyle beraber gitmesi, onu yanından ayırmaması. Bunu 

yapan başka bir spor başkanı yok. Bu Galatasaray Kulübünün kadına gösterdiği saygının bir 

ifadesidir. Başkana bundan dolayı teşekkür ediyorum. 

Galiba bu kadar ukalalık yeter, hepinizi saygıyla selamlarım efendim. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Sami Çölgeçen, Sami abi, Galatasaray hazirunu ve taraftarları seni özlemişler. İyi ki varsın. 

Değerli hazirun, 5’inci, 6’ncı ve 7’nci konuşmacıyı anons ediyorum. Sayın Erdal Günsel, sonra 

Sayın Mehmet Bilen, sonra Sayın Doğan Konuk. Buyurun Sayın Erdal Günsel. Pardon, senden 

sonra. Buyur.  

 

Reşit Ömer Kükner 

8859 Reşit Ömer Kükner. Hepinizi saygıyla selamlıyorum. 5 yıldız, 25’inci şampiyonluk, 

kronometre tuttum, 3 saniye tutuyor. Yavaş konuşan, 4 saniyede söyler bunu, ama bu tam 65 

senelik bir emeğin ürünü. 65 senelik çabanın, alın terinin ürünü. Gündüz Kılıç 2 şampiyonluk, 

Toma Kaleperoviç 1 şampiyonluk, Coşkun Özarı 1 şampiyonluk diyor ama orada kulüpte de o 

hem Brian Birch hem şey diye geçiyor, Coşkun Bey diye geçiyor, Coşkun abi diye geçiyor. Brian 

Birch, net 2 şampiyonluk, Jupp Derwall 1 şampiyonluk, Mustafa Denizli 1 şampiyonluk, Karl 

Heinz Feldkamp 1 şampiyonluk, Rainer Hollmann 1 şampiyonluk, Fatih Terim 8 şampiyonluk.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Kuvvetli bir alkış alalım. 
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Reşit Ömer Kükner 

Mircea Lucescu 1 şampiyonluk, Eric Gerets 1 şampiyonluk, Cevat Güler hocamız 1 şampiyonluk, 

Hamza Hamzaoğlu hocamız 1 şampiyonluk, Okan Buruk hocamız 3 şampiyonluk ve daha da yolu 

var.  

Çok ilginç, bizi şampiyon yapan yerli hocaların hepsi Galatasarayda futbol oynamış isimler, Fatih 

Terim, Mustafa Denizli, Okan Buruk, Hamza Hamzaoğlu, bir tek Cevat hocamız yok ama o da 

bizden birisi ve çok önemli bir şampiyonluğa imza attı. Cevat hocama da buradan sevgilerimi 

yolluyorum. 

Atlamadım değil mi? Pardon Gündüz Kılıç, hayır, pardon Gündüz Kılıç da doğru söylüyorsunuz. 

Çok teşekkür ediyorum. Doğru, hepsi Galatasarayda futbol oynamış teknik direktörler. Başka 

kulüplere baktım, yerlilerde de bu başarıyı sağlayan yok. Biz Fatih Terim’i model olarak ortaya 

koyduğumuz zaman, arkasından gelen Okan Buruk da birebir Fatih hocanın yolunda yürüyor. 

Fatih hoca daha önce söylemiştim ama o zaman şampiyon olmamıştı, kupayı almamıştık. Fatih 

hoca ilk iki senesinde sadece şampiyon oldu. 3’üncü senesinde, hem kupayı, hem şampiyonluğu 

aldı. Okan Buruk da aynısını yaptı. Fatih hocamız 4’üncü senesinde UEFA kupasını getirmişti. 

Yönetimden ricam, muhtemelen düşündünüz. Efendim. Söylüyorum zaten çok teşekkür ederim.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Konuşmacı devam etsin hocam, lütfen. 

 

Reşit Ömer Kükner 

Yönetim zaten düşünmüştür ama rica ediyorum, yaşayan bütün teknik direktörlerimizi en 

azından Başakşehir maçına davet edelim, onları onore edelim, çünkü hem 25’inci 

şampiyonlukta, hem 5’inci yıldızda, hepsinin emeği var. Başkanımız belirli bir strateji güttü, bu 

sezon özellikle. Galatasarayın tarihindeki en zor şampiyonlukta, bence 16 dakika 

şampiyonluğundan da, 12 Mayıs karanlıkta kupa kaldırdığımız şampiyonluktan da daha önemli 

bir şampiyonluktur bu. Aradaki puan farkı kimseyi yanıltmasın. Bu puan farkı, Galatasarayın 

yaşadıklarını bir kalemde silip atamaz, Başkanımız çok güzel bir diplomasi götürdü, sessiz 

diplomasi yürüttü, seneye tekrar başarılı olur mu olmaz mı bilmiyorum ama bazen de o sessiz 

diplomasinin ötesine geçmemiz lazım. O gün daha doğrusu 2 gün önce, 19 Mayıs’ta şahane bir 

19 Mayıs kutlaması yaptık, ayrıca Kemerburgaz tesislerini gezdik. Burada bütün Yönetim 

Kuruluna çok teşekkür ediyorum, başta Sayın Başkanımız olmak üzere, Galatasaray’ı geleceğe 

taşıyan çok önemli bir hamledir. 

Florya ihalesinde galiba bir akamete uğradık, onu çok bilmiyorum, eğer bilgi verilirse çok mutlu 

olurum. Belki başka yani Erden Timur’un önerdiği modele dönülür mü dönülmez mi, onun 

merakı içindeyim. Bir de Bankalar Birliğinde önemli ölçüde azaltmaya gittik borcu, ama tam 

olarak ne zaman çıkılacak onun da bilgisini verirse, pastanın üzerindeki çilek olur, Başkanımız 

açısından. 

İki beyefendiden izin isteyerek bir mektup okumak istiyorum, müsaadeniz var mı? Çok teşekkür 

ediyorum, sağ olun. Sevgili Victor Osimhen, sen nasıl bir insansın böyle? Sanki Florya’ya 9 

yaşında ilk adımını atmış bir bebesin. Sevincin, gol kaçırdığındaki üzüntün, maç içindeki 

arkadaşlarına davranışların, oyun içinde bir saniye bile küsmeyişin, gol atan arkadaşına, daima 
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ilk koşan oluşun, sana gol pası verenleri, içtenlikle kucaklayışın, 90 dakika sonraları, takımı 

coşturuşun, 3’lüleri kimin çektireceğini belirleyip, tribünleri mest edişin, sahada rakipler dâhil, 

kimseyi kırmayışın, incitmeyişin, sen nasıl bir insansın böyle? En büyük üzüntümüz olan, Mauro 

Icardi’nin yokluğunda, 5’inci dalganın kahraman bayraktarlığını devralışın, milyonlarca bebenin 

Galatasaray sevdasına tutulmasını kesintiye uğratmayışın. Bin yıl geçse de Galatasaray’da 

Osimhen oynamıştı dedirtişin, insanlara sırf seni izlemek için, binlerce kilometre yol yaptırışın, 

Galatasaraylı olmayanları dahi, kendine hayran bırakışın, sen nasıl bir insansın böyle? Daha 

golcülüğüne dair tek kelime yazdırmadan, mutluluk gözyaşları döktürüşün, sen nasıl insansın 

Victor Osimhen? Böyle, dünyanın en büyük santraforunu bize canlı canlı izletişin, insan fiziğine 

aykırı hareketlere, atılamaz denen gollere bizleri alıştırışın, bizi arkadaşlarınla, 25’inci 

şampiyonluğa, 5’inci yıldıza kavuşturuşun, bizler seni çok seviyoruz Victor Osimhen, en az bizleri 

sevdiğin kadar. Artık sen de bir Galatasaray efsanesinin, yaşa varol, Victor Osimhen. 

Ben Antep’te kupa finalindeydim. Kupa finalinde ortadaydım, kale arkasından taraftar çıldırdı 

Osimhen’i istiyor diye, bir tezahürat başladı, sonra bütün tribünler bağırmaya başladı. Bu en son 

Kayseri maçında da tribünler yıkıldı. Burada ben taraftar olarak çok isterim ama kararı 

yönetimimiz verecek ama Mesude Hanım 19 Mayıs’ta bir müjde vermiş diye okudum. Değil mi 

Başkanım? Burada kesinlikle şöyle bir şey söz konusu değil, işte yönetimi zorlamak, yöntemi 

mecbur kılmak gibi böyle bir şey söz konusu değil. Ama bir Osimhen gerçeği var. Victor Osimhen 

gerçeği var. Bunu Galatasarayın kayıtlarına geçirmek istedim. (Sen buna zorlama demiyorsan, 

ne diyorsun yani?) kampanya açalım demiyorum Başkanım, para için işte bir yöntem 

belirleyelim demiyorum Başkanım. O Galatasaray Başkan kulübüdür, Başkan karar verir. 

Şimdi bu kadar güzelliğin içinde, hep söyleniyor, özellikle basketbol konusunda, daha iyi 

olmamız gerektiğini düşünüyorum.  

Bir de isim vermeyeceğim, çünkü hepsi bizim futbolcumuz. Çok ilginç, Galatasaray defans 

oyuncularında hata yapıyor sürekli. Bu sene attığımız 3 karavananın 3’ü de defans oyuncusu, 

çok ilginç. Orta sahaları şahane belirliyoruz, forvetleri çok şahane belirliyoruz, ama defansta 

hata yapıyoruz. Burada tabii Başkanımız son kararı veriyor ama Başkana bu önerileri yapan, 

elemeleri yapıp sunan insanlar var, o kişilerin çok daha dikkatli olması gerektiğini düşünüyorum. 

Özellikle defans oyuncuları konusunda, diğerlerinde hiçbir eleştirim yok, hepsi çok doğru 

seçimler oldu. 

Konuşmamın sonuna geldim, hep bir beklenti olur insanlardan, işte şunu konuşacak, bunu 

konuşacak diye. Bu konuşmamı benden beklentilerle bitirmeyeceğim. Çünkü Galatasaray 

şövalye ruhlu bir camiadır, düşene vurmaz Galatasaray. 3 senedir nakavt ediyoruz, yerlere 

düşürüyoruz, birbirlerine düşürüyoruz, onun için benim herhangi bir şey söylememe gerek yok. 

Galatasaray başkadır, Galatasaray bambaşkadır, yaşasın Galatasaray. Saygılarımla. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Reşit Ömer Kükner’e teşekkürler. Sıradaki konuşmacımız Sayın Erdal Günsel. 

 

Erdal Günsel 

Herkesi sevgiyle selamlıyorum. Sayın Başkan ve Yönetim Kurulunu kutluyorum. Daha nice 

şampiyonlukları Galatasaraya getirmelerini bekliyorum. Ayrıca Divan Kurulumuzu da 
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kutluyorum. Divan Kurulumuz, bizleri her konuda aydınlatmaya çalışıyor. Dolayısıyla biz Divan 

Kurulumuzu bizi bilgilendirme açısından bir şikâyetimiz olmadan buraya geliyoruz. Aynı şeyi 

Sayın Yönetim Kurulundan da bekliyoruz tabii. Bir Sayın üyemiz dedi ki, bugün eleştiri yapmama 

günü. Ama genel konuşmasına bakarsanız, tabii ki eleştiri var. E, Divan Kurulumuz zaten eleştiri 

yapacak, öneride bulunacak, testi kırılmadan yol gösterecek. Bunu günü zamanı yok. Günü 

zamanı, işte böyle Divan toplantılarımızın yapıldığı günler. Daha önce birtakım sorular 

sormuştuk Yönetim Kurulumuza. Cevabını bekliyoruz. Şimdi şampiyonluk telaşı var. Herhalde 

biraz daha geciktiriyorlar. Divan Kurulumuzdan da tabii Sayın Başkana bir yazı yazmıştık, onun 

cevabını sözlü olarak verdi. Kabulümüzdür. Benim buradan söylemek istediğim bir de önemli 

not var. Şampiyonluk kutlamalarının herhalde açıklaması burada olacak. Ama Sayın Nilüfer 

Sanvar çok şey borçluyuz biz Divan olarak, adeta iletişim daire başkanı gibi çalışıyorlar. Bize evet, 

daha da fazla alkış rica ediyorum. Bizim Divandaki güler yüzlü aydınlık görüntüsü olan 

hanımefendimiz, Divan Kurulunda bugün bir akademisyen hanım konuşma yaptı. Müthiş. 

Bundan sonra da bütün Divan üyesi hanımlarımızdan aynı müthiş konuşmaları bekliyoruz biz. 

Divan Kurulu üyelerimiz hanımlar, geliyorlar, dinliyorlar, gidiyorlar. Halbuki katkılarını bekliyoruz 

onlardan. Çekinmesinler, burası aile ortamı, biz çekiniyor muyuz? Yok. Gayet rahat 

konuşuyoruz. Mesela ben Sayın Başkana şimdi burada bir gazete küpürü sunacağım. Onun 

hakkında bilgi rica edeceğim. Kupayı almak her şeyi örtmüyor. Ege’de çok iyi bir Galatasaraylı 

dostumuz var. Şampiyonluk her şeyin üstünü örtmemesi lazım diye başlayan bir yazısı var. Her 

zaman böyle, Galatasaray için kendisini adamış adeta, yazılar yazar, akıllı, mantıklı, geçerli, her 

şeyiyle dört dörtlük yazılardır. Hatta ben ona öneride bulunacağım, yazdığı yazıları toparlayıp, 

bir küçük kitap şeklinde basarsa, bir şampiyonluğun hikayesi ve gerisindeki olayları da orada 

toparlamış olur.  

Şimdi Pazar günü şampiyonluk kutlaması Yenikapı’da olacak herhalde. O Yenikapı’daki 

kutlamaların ne şekilde olacağını bilmiyorum, herhalde tespit etmiştir Yönetim Kurulu. Benim 

bütün arkadaşlara söylediğim bir şey var. Bir kere ben kendi düşünceme göre, üstü açık 

otobüste, şehir içinde tur atılmasını pek olumlu karşılamıyorum. Neden derseniz? Onları da 

dışarıda kahve içerken ben size arz ederim. Doğrudan doğruya sporcularımızın oraya 

gelmesinde fayda var. 19 Mayısta sporcularımız gelmedi kutlamaya. Tabii ki o yorgunlukları var, 

vesaire. Onları bundan sonraki kutlamalarda herhalde göreceğiz. Karşılıklı olarak birbirimize 

sevgilerimizi sunacağız. Ben fazla uzatmadan buradan ayrılmak istiyorum. Hepinize beni 

dinlediğiniz için teşekkür ediyorum, sevgilerimi sunuyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Erdal Günsel’e teşekkürler. Buyurun Sayın Mehmet Bilen. 

 

Mehmet Bilen 

Vallahi sevgili Başkanımızın gönlünden geçmiş herhalde. Ne konuşmaya hazırlandım, ne 

konuşma talebinde bulundum ama sağ olsun ismimi bize verdiğine göre, minderden kaçmayalım 

dedik. Çok kısa bir iki şey söyleyeceğim. Konuşmak için konuşmayı seven bir kişi değilim, 

konuşmak için, konuşanlara da nasıl bir önlem buluruz, gerçekten genel kurulda da Divanda da 

bu bizim sorunumuz. Ben 50 yıldan beri konuşuyorum. Hep hazırlanarak, içinde söylenecek bir 
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fikir olduğu zaman, görüşlerimi burada sizlerle paylaştım. Sadece iki şeyi söyleyeceğim. Biri bu 

genel kurul ve Divandaki gerçekten konuşmaların daha verimli, daha bizler için faydalı 

olabilecek, biraz da yani böyle bezdirmeyecek şekline nasıl getiririz, nasıl buna bir formül 

buluruz? Bu gerçekten bir husus. Bir ikincisi de bu amatör şubeler, Sami ağabeyimiz çok eski bir 

ağabeyimiz, çok sevdiğimiz bir ağabeyimiz, işte futbol, basketbol, voleybol dışında hani diğer 

şubeler bir yerde sanki futboldan hani besleniyor veyahut da birazcık yani yük oluyor gibi, bu 

zaten bir genel intibadır bizde. Bunu bu vesileyle çok kısa birazcık şey yapayım, işleyeyim. Yani 

bunun için, bu amatör şubelerle daha sağlıklı bir fikir alışverişi için Divan yönetimimizden, Divan 

Başkanlığımızdan, yani bir özel maddeli bir toplantının çok faydalı olacağına ben inanıyorum. Bu 

genel bir kanaattir, hep işte amatör şubeler yük oluyor diye, ben 50 senedir, 60 senedir amatör 

şubelerin içindeyim, bir dönemler gerçekten eski yıllarda, gelirlerimiz çok azdı, ancak son 20, 30 

yılda, amatör şubelerin olması gelen gelirleri, olmuyor. Oldurulmuyor. Ve hak ettikleri gelirler 

buraya konulmuyor, bunları işte özel bir toplantıda anlatırız. Normalde hele hele şu anda, 

devletin, yönetimimiz çok iyi biliyor. Vermiş olduğu vergi desteğiyle, artık amatör şubelerin 

maliyeti sıfır, hiçbir şeyi yok, belki artı olacak. Ama bir fark var. Basketbol profesyonel, futbol 

ama artık bunlara bir şekil verilmesi lazım. Voleybol de a.ş. olmalı, futbol da a.ş. olmalı, onun 

dışındaki gerçek amatör şubelerin herkes bilsin, kulübe maliyeti sıfırdır, hatta üstüne artı insan 

kaynağı tesis gibi başka olaylar vardır. Bunları da daha detaylı bir toplantıda inşallah konuşma 

fırsatı buluruz. Başkanımıza bu imkânı verdiği için teşekkür ediyor, hepinizi sevgiyle, saygıyla 

selamlıyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Mehmet Bilen’e teşekkürler. Anons ettiğim, sıradaki konuşmacımız Sayın Doğan Konuk. 

En son konuşmacımız da, kayıt vermiş olan, Sayın Dağhan Baydur.  

 

Doğan Konuk 

Değerli Kulüp Başkanım, değerli Divan Başkanım, değerli Yönetim Kurulu üyeleri ve değerli Divan 

üyeleri, hepinizi saygıyla selamlıyorum. Ben de kısa konuşacağım. Yönetim Kuruluna çok önemli 

olduğunu düşündüğüm iki önerim olacak. Eleştirim olmayacak, sevgili Erdal kardeşim her zaman 

eleştiri yapmak gerekir diyorsa da bugün ben de yeri olmadığını düşünüyorum. Önerilerimden 

ilki, malum transfer mevsimi geliyor, futbolcular ve menajerlerine büyük paralar ödüyoruz. 

Sosyal yardımlaşma ve dayanışma derneğimiz için bu yönetim kurulumuzun yaptığı 

sözleşmelere son madde olarak binde 1 ya da binde yarım oranında olsun bir kesinti yaparak, 

Galatasaray yardımlaşma ve dayanışma derneğine ödeme yapmayı sağlayabilsek, değerli 

Yönetim Kurulumuz. Bu çok küçük bir rakam olarak görülüyor ama ben şöyle hesap ediyorum. 

Ortalama 25 futbolcumuza ortalama olarak 2 milyon eurodan bir ödeme yapsak, ki menajerleri 

de buna katmak lazım. 50 milyon Euro, bu Türk parasına çevirdiğimiz zaman, yaklaşık 2 milyar 

lira gibi bir para ediyor, bunun binde biri, 2 milyon lira bile bugünkü yardımlaşma ve dayanışma 

derneğimizin bütçesini ikiye katlıyor. Binde yarım oranı dahi bugünkü bütçesini, yıllık bütçesini 

karşılayacak bir rakam sağlıyor. Bunu lütfen bir hukuki düzenleme ile son madde olarak 

sözleşmelere eklersek, sanırım hiç kimse itiraz etmez, o kadar küçük bir rakam ki, onların 

aldıkları paraların yanında, binde yarım dahi desek, dediğim gibi, yaklaşık yılda 1 milyon lira bir 
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para yapıyor. Bu bilmiyorum sevgili Oral abi burada mı? Onun çok değerli çalışmalarına önemli 

bir katkı olur ve bu konuda Galatasarayımızın öncü olacağını, diğer kulüplerin de bunu takip 

edeceğini düşünüyorum. İkinci önerim de, iki gün önce, voleybol çalıştayı vardı, çok değerli, 

emeği geçenler için yine teşekkür ediyorum, Sayın Mehmet Bilen başta olmak üzere, voleybol 

ve basketbol şubelerimizde, malum müessese takımlarıyla önemli ölçüde rekabet etmek 

zorunda kalıyoruz. Ki onlar tek branşta genelde mücadele ediyorlar, bizim gibi, Fenerbahçe 

bizim dışımızda, her iki branşta mücadele eden kulüp yok. Bu tek branşta mücadeleyi daha 

kuvvetli yapabilmek adına, bu şubelerimizin bütçelerini 1/3 ve 2/3 oranında düzenlesek, 

rotasyonlu olarak, 2/3 oranında bütçe ayırdığımız ya kadın yada erkek bunu Yönetim Kurulumuz 

takdir eder, şubeyi şampiyonluğa oynayacak bir duruma getirmeye çalışsak, diğerini ise orta 

sıralarda mücadele edecek, ancak alt yapıdan sporcularımıza önemli ölçüde yer verecek, o sene 

transfer yapmayacak, ancak alt yapıdan oyunculara geleceği güçlü görülen oyunculara değer 

verecek şekilde, mücadelede bulunsak. Tabii o takım şampiyon olursa, ikinci yıl da aynı şekilde 

devam ettirmek gerekir. Olamadığı zaman, 3’üncü yıl belki, bu defa erkekse ilk şey ki, voleybolda 

bayan takımının öncelik almasını istiyorum. Çünkü hakikaten içimizde acı, bugüne kadar hiçbir 

Türkiye şampiyonluğu yok. Bilahare bu defa diğer takımımızın 2/3 bütçe ile desteklenmesi, 1/3 

bütçe alan takımın da alt yapıya yine değer vererek o şekilde mücadele etmesi, bu iki önerimi 

yönetimin dikkatine sunuyorum. Beni dinlediğiniz için çok teşekkür ediyorum. Son olarak tekrar 

değerli katkıları nedeniyle, hem yönetimimize başarılarından dolayı, futbol takımımıza teşekkür 

ediyorum. Huzurlarınızdan ayrılıyorum. İyi günler. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Doğan Konuk’a teşekkürler. Somut bir öneride bulunduğu için de ayrıca teşekkür etmek 

isterim. Değerli hazirun, bu oturumumuzdaki kayıt vermiş olan son konuşmacımız Sayın Dağhan 

Baydur. Sevgili Dağhan Baydur konuşmadan önce ben, onun konuşması bittikten sonra, doğu 

114 bloktaki sezonluk Divan kombine uygulaması konusunda detaylı olarak bilgi vereceğim 

kısaca. Buyurun Sayın Baydur. 

 

Dağhan Baydur 

Sayın Başkan, Divan Başkanı, Sayın Başkanımız, Yönetim Kurulu ve Sayın Divan Kurulundaki 

kardeşlerim, Sami abi hariç, çünkü o benden büyük, pardon birkaç ağabeyimiz daha var. Şimdi 

öncelikli olarak ben Dursun Başkana, Yönetim Kuruluna ve de onların getirdiği profesyonellere 

başta futbol takımının antrenörü Okan Buruk olmak üzere, hepinizi tebrik ediyorum. Ciddi 

olağanüstü bir başarı, bu geldiğimiz nokta. Şimdi ben burada sık konuşanlardan biri değilim, 

genel kurulda da, burada da nadir konuşuyorum. Ama yıllardır aynı şeyi söylüyorum. 3 kere, 5 

kere söyledim. Hatırlayacaksınız ben diyorum ki, ya biz 2000 de şampiyon olduk, 2000 de bana 

göre nasıl şampiyon olduk? Alt yapıdan genç oyuncuları aldık. 3 tane de dünya yıldızı aldık, adam 

gibi adam, sporcu gibi sporcu. 3 ünü de tanıyoruz. Ve bunları beraber oynattık. Bunlar kimyaları 

tuttu ve 5 sene, 6 sene beraber oynadılar, Avrupa'da, Türkiye'de iyi gittik ama Avrupa'da da 

kenarından döndük, bazı şeylerden ama 6’ncı senenin sonunda şeye çıktık. Finale çıktık. Yine 

şampiyon olamayabilirdik ama ikinci olurduk. Değil mi? Çok büyük bir başarı. Ondan sonracıma, 

bu hep bunu söylemek istiyorum ki, biz bu sistemi niye bıraktık? Bu kadar başarılı bir sistemden 
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niye vazgeçtik? Bir ara takımımızda hiç Türk oyuncu yoktu. Şimdi buna hiçbir cevap alamadım, 

hatta dedim Fatih Terim gelsin de anlatsın buradan vazgeçmemizin bilimsel bir nedeni olması 

lazım değil mi nedir bu? Ama onu birisi bana anlatmadı, onu hâlâ bekliyorum, tamam mı? Şimdi, 

ama şunu söylemek istiyorum bugün geldiğimiz yerde sizin yarattığınız bu son birkaç senede, bu 

takımın geldiği yerde, sanki oraya doğru bir gidiş var gibi hissettim. Ben futboldan anlamıyorum 

ama öyle bir hisse kapılıyorum. Çünkü burada hem Türk oyuncular ortaya çıkmaya başladı. Çok 

mutlu ediyor bu beni, ikincisi de sizin Galatasaraya kazandırdığınız yabancı oyuncular da adam 

gibi adam. Değil mi? O zaman olduğu gibi, 2000 de olduğu gibi. Sporcu işini çok seviyor. Bizim 

şu andaki oyuncular da öyle, şeyden, Icardi olsun, bunlar sadece futbol oynamıyorlar, örnek 

oluyorlar gençlere, değil mi? Spor nasıl yapılır? Bazen gol atabileceği yerde pas veriyor. Yani 

saha içinde bakıyorum, inanılmaz bir eğitim. O yüzden, o bakımdan da sizi kutluyorum. Bu 

oyuncuları bulup getirmek, kazandırmak. Adam gibi adamları Galatasaraya kazandırmak, zaten 

bizim Galatasarayın kültüründe böyle bir şey var. Bazen azalıyor, bazen çoğalıyor, şu anda 

zirveye doğru gidiyor. Bu beni çok mutlu ediyor, herhalde birçok Galatasaraylıyı da mutlu ediyor.  

O yüzden sanki bu sene Avrupa'da tabii ne olacağı belli olmuyor bu kadar ama Avrupa'da bizim 

bu takımın, ha bir de son aylarda takım çok iyi oynamaya başladı. Baktığımız zaman bir sistem 

içinde oynadığını görüyorum, anladığım kadarıyla, yani bir oyun var ortada ve o sayede bütün 

maçları da çok rahat kazanmaya başladık. Avrupa’nın ileri ülkelerindeki takımlarda da çıktığı 

zaman bir oyun oynanıyor. Hemen fark ediyorsunuz. O yüzden ben ümit ediyorum ve bu sene 

bir Avrupa kupasının bize gelmesini, hem bekliyorum hem de böyle bir şeyin gelebileceğini 

hissediyorum 2000 deki gibi. Muhakkak bunları siz Yönetim Kurulunda da konuşuyorsunuz ama 

ben bu işlerin içinde devamlı olmayan birisi olarak böyle bir hisse kapılıyorum. Şampiyon 

olmayız da ikinci oluruz filan böyle bir durum var. Ama bu takım, yarattığınız takım ciddi şey 

veriyor, ne denir, ümit veriyor. Başka, bundan başka ne söyleyebilirim? Bir konum daha var ama 

bunu şimdi söylemeyeceğim, gelecek toplantıya bırakacağım, uzatmamak için, tek konuda 

kalmak her zaman daha etkili oluyor. Yani uzun lafın kısası, ha bir de bir şey söyleyeyim, ben 

Galatasaray topluluğu gibi bir topluluğun artık Avrupa’nın ilk 10’unda, 15’inde devamlı olması 

gerektiğini düşünüyorum. Arkamızda lise var, üniversite var, inanılmaz bir insan birikimi var. 

Belki buraya gelirken arabada düşündüm, belki Galatasaray Üniversitesinin Rektörümüzle 

konuşup, bir tez hazırlattıralım. Yani bizim Galatasaray kulübü olarak, artılarımız nedir, 

eksilerimiz nedir? Devamlı Avrupa’nın ileri takımları gibi, ilk 15, 20 takım arasında devamlı 

olmamız için ne yapmamız gerekir? Bunu bilimsel olarak bize üniversitemiz getirsin, inceleyelim. 

Ben aklıma bu geldi, buraya gelirken. Onu da sizinle paylaşmak istedim. Son olarak yani 3 tane 

esas konum, bir sondan başlayayım, kalıcı bir şekilde artık Avrupa'da hep olalım, bizim zaten Ali 

Sami Yen ağabeyimizin de hedefi o, yabancıları yenmek ama devamlı orada olalım, ilk 10 da, her 

dakikada şampiyon olmamıza gerek yok. Orada olalım, ikincisi, efendim. Şampiyonlar liginde 

ama devamlı Avrupa’nın ilk 15, 20 takımı arasında olalım. İkincisi, inşallah umuyorum çok güzel 

bir yerle bitiririz Avrupa kupasında, üçüncüsü de tekrar size yönetim kuruluna ve getirdiğiniz 

profesyonellere bir daha teşekkür ediyorum. Tebrik ediyorum.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
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Değerli hazirun, iki konuşmacımız daha var. Ben bir şey yapayım, söz vereceğim. Aslında bizim 

son maçlardaki oyun kalitemizin artmasında çok büyük bir faktör var. Ama bu konu yeterince 

dile getirilmedi, hatta hiç dile getirilmedi. Kemerburgaz’daki 19 Mayıs etkinliğinde fark 

etmişsinizdir, oraya katılma fırsatı bulanlar. Çim kalitemiz, oradaki çok üst düzey bir çim kalitesi, 

biz pasa dayalı bir futbol oynadığımız için, o topun oradaki sekmesi, oyunun akışkanlığı 

anlamında özellikle o çim sahayı düşünen ve katkıda bulunanlara ben kuvvetli bir alkış rica 

ediyorum. Başta Sayın Dursun Aydın Özbek Başkanımızın liderliğinde, çünkü orada ciddi de bir 

yatırım var. Ama bu bizim oyun kalitemizi, son maçlardaki doğrudan yansıdığını düşünüyorum. 

Çünkü burada yani bu konu ben daha önce birisi dile getirir diye bekledim ama belki çok teknik 

bir konu ama hakikaten fark yarattı. Şimdi değerli hazirun, Divan tribünü ile ilgili konuyu şey 

yapmadan önce, Sayın İbrahim Göknar ve Sayın Rasim Zaimoğlu katkıda bulunacaklar. Buyurun. 

 

İbrahim Göknar 

Sami abi çok kısa sürecek, hiç eleştiri de yok. Efendim herkesi sevgi saygıyla selamlıyorum. Sayın 

Divan Başkanım, Sayın kulüp Başkanım ve değerli heyetler, Aykut Başkanın son sözünden devam 

edeyim, müsaade ederse. Kemerburgaz sadece çim sahası değil, gördüğümüz kadarıyla, şu anda 

zaten Türkiye'nin bir numaralı tesisi. Ayrıca benim şahsi gayretlerimle yaptığım araştırmalara 

göre de şu andaki haliyle dahi Avrupa’nın en önemli 10 tesisinden bir tanesi. Hatta ben Sayın 

Başkanıma bir şey söylemiştim, daha önce Sayın Başkanım, artık eğer takım şampiyon olamazsa, 

ceza kesilmesi lazım oyuncularımıza demiştim. Espri babında. O birincisi. Bu güzel günde, bir 

küçük umarım yapıcı olur, küçük bir eleştiri demeyeyim ama aklıma geldi, şu anda otururken, 

şimdi burada gıyabında öncelikle onu söyleyeyim, ne olursa olsun birinci öncelikte benim 

anlayışıma göre, sahada oynayan oyuncularımızı alkışlamamız gerekiyor. Teşekkür ederim. 

Elbette hocalarıyla beraber. Bu şekilde düşünürken, biz buraya hiçbir şekilde daha önceleri de 

Divan Kurulumuza takım hocamız ve takım kaptanımızı davet etmedik. Şimdi düşündüm ve onun 

için de söz almak istedim. Umarım bunu bundan sonra, böylesine çok değerli, her şampiyonluk 

çok değerli, kendilerini kaptanımız ve hocamızı buraya davet ederiz, burada hep birlikte, ayağa 

kalkarak alkışlarız, bunu söylemek istedim. Dinlediğiniz için çok teşekkür ediyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın İbrahim Göknar çok önemli bir katkıda bulundu, kendisine teşekkür ederiz. Buyurun Sayın 

Vekilim. 

 

Rasim Zaimoğlu 

Saygıdeğer arkadaşlarım ben bir konuda ikazda bulunmak için buraya çıktım. Önce 25’inci 

şampiyonluğumuzu, 5 yıldızımızı hepimizi kutluyorum, başta Başkanımız olmak üzere, Yönetim 

Kurulu üyelerimize, teknik heyetimize, Okan hocamıza, futbolcu kardeşlerimize, hepsine tekrar 

tekrar teşekkür ediyorum. Bu şampiyonluk için, inşallah bundan sonraki yolumuz da Avrupa 

olacaktır diye düşünüyorum.  

Ben milletvekilliği sırasında, başımdan geçen bir olayı hatırladım. Şimdi otobüs denince, otobüs 

aklıma geldi. O üstü açık otobüslerde gidiyorduk, kendi memleketimizde, liderimizle beraber, 

ben de üstteydim. Ve o teller, çok tehlikeli, tel, elektrik telleri, Allah korusun çok büyü bir kazaya 
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sebebiyet veriyordu. Onun için bilmiyorum güzergâh nasıl bir güzergâh olacak. Futbolcu 

kardeşlerimizi, o değerli kardeşlerimizi oraya koyacağız, bu konuda ben tedbirli olunmasını, 

önlem alınmasını rica ediyorum. Belki polis arkadaşlar bu konuda o güzergâhtaki duruma 

bakarlar ama ben yine de yönetim olarak buradan bunu hatırlanmasında büyük yarar olduğunu 

düşündüm. Bu vesileyle hepinize iyi günler, nice şampiyonluklar diliyorum. Sağ olun. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Rasim Zaimoğlu’na teşekkürler. O doğu 114 krokisini koyabilir miyiz? Değerli hazirun, 

yönetim kurulumuzun kararı ile her sene Divan üyelerimiz için, indirimli olarak tahsis edilmiş 

olan 114, doğu 114 blokta, 400 adet koltuğumuz var. Alt kısım sahaya yakın olan, 22 sıra, 14’erli, 

iki blok parçasından oluşuyor, arada merdiven var. Biri orta sahaya daha yakın, biri korner 

köşelerine daha yakın. Şimdi burada geçen seneden yenileme hakkı olan 285 değerli üyemiz var. 

Dolayısıyla bizim bunların tamamının yenilediği düşünülürse, yeni başvuran ilk defa başvuran 

Divan üyelerimiz için 115 koltuğumuz oluyor. Tribünün diğer bölümlerinde aşağı yukarı bu 

uygulama Saygıdeğer İrfan Aktar Başkanımın başkanlığında, Ünal Aysal Başkanımızın yönetim 

döneminde başlamıştı. O yıllardır, aşağı yukarı, 2011, 2012 diyelim, 2012 den, son 12 yılda orada 

koltuğu olan ve yenileme hakkı olan, henüz kulüp üyeleri veya henüz kulüp üyesi olmamış olan 

Galatasaraylılar var. Dolayısıyla bu dolu bir tribün. Ve özellikle de bizim boş koltuklarımız ilk 5 

sırada, yani sahaya yakın bölümlerde, yani seyri daha güç bölümlerde, sıralarda bulunuyor. O 

yüzden birçok arkadaş da yani ben alayım, arkadaşımla veya şu kişilerle yan yana şekilde 

oturayım şeklinde beklentileri olduğunu biliyorum. Yoğun da bir talep var. Ama imkânlar 

ölçüsünde, Divan üyelerimizin isteklerine, tabii önce geçen yıldan yeri olan Divan üyeleri, sonra 

onlardan yenilemeyenler olursa, oradan kalan kontenjanla, boş olan 115 koltuğu 

değerlendireceğiz ve bu işlemde iki aşamalı olarak yani Şeker bayramına kadar ilk bölüm, yeri 

olan pardon Kurban bayramı, dolayısıyla biz 5 Hazirandan önce ilk etapta yeri olanları 

bitireceğiz. Yenileme hakkı olan Sayın Divan üyelerimizin ondan sonrada 15 Hazirana kadar da 

yer tahsis edip, diğer üyelerimizi bitirmiş olacağız ve orada yani topu topu zaten 400 koltuğumuz 

var. Yani 401 inci koltuğumuz yok. Maalesef. Ben bu açıklamayı vermiş olayım. Şimdi Yönetim 

Kurulumuzdan bir katkı olacak mı? Başkanımız Sayın Dursun Aydın Özbek bir kapanış konuşması 

yapacak. 

 

Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 

Evet, değerli hazirun, sakin bir Divan toplantısı geçirdik. Bu şimdi Mehmet Bilen kardeşim 

şampiyonluğun etkisi diyor. Öyle de bakılabilir ama zor ve meşakkatli bir sezon geçirdik hep 

beraber, bence onun da biraz yorgunluğunun olduğunu düşünüyorum. Dolayısıyla 

katılımınızdan hepinize teşekkür ediyorum. 

Elbette demin konuşmacıların ifade ettiği gibi şampiyonluğun, Divanın asli görevi olan 

istişarenin önüne geçmemesi lazım. Dolayısıyla biz her zaman o beklenti içindeyiz. Şampiyonluk 

zaten Yönetim Kurulunun camiasına vermek zorunda olduğu bir görevi olarak kabul ediyorum. 

Eleştirilerin her zaman bizim için çok önemli olduğunu, bizim için çok değerli olduğunu da ifade 

etmek istiyorum. 
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Evet, konuşmalar hakkında, notlarımı aldım. Size sadece şunu söylemek istiyorum. Yenikapı’da 

Pazar günü, Cumartesi ve Pazar iki gün sürecek çok önemli bir etkinlik yapıyoruz. Galatasarayın 

bu etkinliği hak ettiğini de düşünüyorum. 5’inci yıldızla, 25’inci şampiyonlukla, Galatasaray’ın 

kendi değerleriyle, duruşu ile özellikle son senelerde sergilediği oyun tarzıyla böyle bir kutlamayı 

hak ettiğini düşünüyorum. Şimdi bizim yapmamız gereken, buraya gelmek, Yenikapı’ya gelmek 

ve Yenikapı’daki büyüklüğümüzün herkesin büyüklüğümüzü herkesin görmesini de sağlamak 

zorundayız. Onun için bu anlamlı günde hepinizi Yenikapı’ya bekliyorum ve hepinize saygılarımı 

sunuyorum. Yeni sezonda da inşallah benzer başarılarla beraber olacağız.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Değerli hazirun, Divan Kurulumuzun yaklaşık saat 15.26, 13.30 da başladığımıza göre yaklaşık 2 

saat süren toplantısını kapatıyorum. Haziran ayında iyi ve sağlıklı günlerde bir Divan 

toplantımızda buluşmak üzere hoşça kalınız. 
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Yazman 

Z. Nilüfer Sanvar (7167) 

Yazman 

 

 

 


